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مجلس چراغ سبز نشان داد

»صولت« در »رفاه«  
تعدادی از نمایندگان مجلس در گفت وگو 
با ســایت دیده بان ایران نســبت به گزینه 
پیشنهادی رییس جمهور برای وزارت وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی چراغ سبز نشان 
داده و اظهار کردند که اگر برنامه های آقای 
مرتضوی خوب باشــد قطعا رای اعتماد را 

خواهد گرفت.
پس از اســتعفا و کناره گیــری حجت الله 
عبدالملکــی از وزارت رفــاه، کار و تعاون 
 ،۱۴۰۱ خــرداد  اواخــر  در  اجتماعــی 
محمدهادی زاهدی وفا به عنوان سرپرست 
این وزارتخانه مشــغول به کار شد. جلسه 
بررســی صلاحیت محمدهادی زاهدی وفا 
وزیر پیشنهادی ابراهیم رئیسی برای وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی روز سه شــنبه 
۱۲ مهر ۱۴۰۱ در صحن مجلس شــورای 
اسلامی برگزار شد که در نهایت زاهدی وفا 
نتوانست از مجلس رای اعتماد بگیرد که در 
نهایت دولت، صولت مرتضوی را برای این 
وزارتخانه پیشــنهاد کرده است و بر اساس 
شنیده ها، روز چهارشنبه جلسه رای اعتماد 

به مرتضوی برگزار می شود.
در همین رابطه حســین جلالی نماینده 
رفســنجان و عضو کمیســیون فرهنگی 
مجلس در گفت وگو با دیده بان ایران با تاکید 
بر اینکه دولــت هیچ تقصیری ندارد افزود: 
دولت گزینه پیشنهادی را معرفی میکند ولی 
مجلس رای نمیدهد. وی گفت: دولت هرچه 
دیوار می سازد مجلس آنرا خراب می کند با 

این حساب انگیزه ای..... 
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رئیس فراکسیون گام دوم انقلاب مجلس شورای اسلامی مطرح کرد

طرح دو فوریتی مجلس برای گفت وگو با مردم 
رئیس فراکسیون گام دوم انقلاب مجلس 
شورای اسلامی از تهیه طرح دو فوریتی 
برای برگزاری جلسات بحث و گفت وگو 
در مجلس خبر داد و گفت که در صورت 
تصویب این طرح هیات رئیســه مجلس 
مکلف خواهد شد درباره طرح ها و لوایح 
مجلس و مطالبات عمومی کشور حداقل 
ماهی یک بار جلســات بحث و گفت وگو 

تشکیل دهد.
محسن زنگنه اظهار کرد: طرح دو فوریتی 
با امضای ۲۰ نماینده مجلس تهیه شده 
که بر اســاس آن هیات رئیســه مکلف 
می شــود حداقل ماهی یکبار جلساتی 
درباره طرح ها و لوایح در دســت بررسی 
در مجلــس و همچنین مســائل کلی 
کشور مطالبات عمومی و مطالبات اقشار 
تشکیل دهد. این جلسه نقد و گفت وگو 
به گونه ای اســت که امکان حضور آحاد 
مــردم در آن وجــود دارد. یعنــی تمام 
افراد ذیربط و ذینفع در جلســه شرکت 

می کنند.
وی توضیح داد: سقفی برای تعداد حضور 
افراد در این جلسات پیش بینی خواهد 
شد که اگر متقاضیان بیشتر از این سقف 
باشند کاملا به صورت عادلانه و با قرعه 
کشی افراد امکان حضور خواهند داشت 
و می تواننــد در مورد مســائل مطروحه 

صحبت کنند.
وی در مورد اینکه موضوع جلســه را چه 
کسی مشــخص می کند، گفت: موضوع 
جلسه توســط هیات رئیسه مجلس و یا 
با تقاضای ۵۰ نفر از نمایندگان مجلس 
تعیین می شــود و آن موضوع به عنوان 
موضوع جلســه نقد و گفت وگو خواهد 
بود. در تبصره این طــرح آمده که بیان 
هر نکته ای در آن جلسه کاملا آزاد است 
و افراد می توانند نظراتشان را آزادانه بیان 
کنند. هیات رئیسه مجلس مکلف است 
از وزیر یا دستگاه های مربوطه و متولیان 
امر برای حضور در جلسه دعوت کند. اگر 
مطلبی در آن جلسه نسبت به دستگاه یا 
فردی بیان شــود در همان جلسه به آن 

دســتگاه یا فرد زمانی به اندازه دو برابر 
زمان صحبت شــده، داده می شود که از 
خود دفاع و یا رفــع ابهام و یا رفع اتهام 

کند.
برخی دوســتان طرح هایی می دهند که 
مکانی همچون کشورهای خارجی فراهم 

شده تا افراد آنجا اعتراضات خود را بیان 
کنند. این رویه با فرهنگ و ساختار کشور 
ما همخوانی ندارد که فضا ایجاد شود تا 
مردم فریاد و داد بزنند که در این صورت 
آخرش چه اتفاقــی می افتدزنگنه اضافه 
کرد: دبیری جلســه می تواند به یکی از 
اعضای هیات رئیســه مجلس و یا یکی 
از نمایندگان داده شــود اما حضور همه 
نمایندگان در این جلسه آزاد است. ساز و 
کار نحوه برگزاری جلسه طبق آئین نامه ای 
مشــخص می شــود، چون ممکن است 

موضوعی به فراخور اهمیتش با ظرفیت 
۴۰ نفر و یا موضوع دیگر با ظرفیت ۲۰۰ 

نفر در جلسه ای مورد بررسی قرار گیرد.
وی درباره علت تهیه چنین طرحی گفت: 
درست است که نمایندگان حرف مردم 
را می زنند اما مجلس باید راهکار قانونی 

ایجاد کند که افراد بتوانند نکات و مسائل 
خود را بیان کنند. تجربه نشان داده که 
هیچ وقت کشور از این گفت وگوها ضرر 
نکرده اســت. برخی دوستان طرح هایی 
می دهند که مکانی همچون کشورهای 
خارجی فراهم شده تا افراد آنجا اعتراضات 
خود را بیان کنند. این رویه با فرهنگ و 
ساختار کشور ما همخوانی ندارد که فضا 
ایجاد شود تا مردم فریاد و داد بزنند که 
در این صورت آخرش چه اتفاقی می افتد.

وی افزود: وقتی مجلس و هیات رئیســه 

چنین جلســاتی را تشــکیل دهند و از 
روسای دســتگاه ها دعوت به عمل آید 
یعنی مجلس هم قانون اساســی را اجرا 
کرده و هم شــعار مردمی سازی را پیاده 
سازی کرده است. مردمی سازی یکی از 
شعارهایی اســت که آقای قالیباف برای 
مجلــس یازدهم بیان می کــرد. لذا جدا 
از ارتباطــات نمایندگان با موکلان خود 
برگزاری این جلســه حداقل به صورت 
ماهیانه فضایی را ایجاد می کند که مردم 

بتوانند در آن حرف بزنند.
این نماینده مجلس با بیان اینکه مسائل 
اخیر پیش آمده ناشی از عدم گفت وگو 
و گفت وگوی بین نســلی است، گفت: 
تجربیــات اول انقــلاب خیلــی خوب 
بود. آن زمان رســانه وظیفه انجام این 
گفت وگوها را داشت. ما می توانیم با این 
طرح فضای گفت وگو را باز کرده و حرف 
های مردم درباره اولویت ها، مســائل و 
موضوعات را بشنویم. اگر نمایندگان به 
فوریت کلیات و جزئیات این طرح رای 
دهند اتفاق خوبی می افتد و ما به سمت 
قانونمند شــدن فضای گفت وگو و نقد 

حرکت می کنیم.

طرح دو فوریتی با امضای ۲۰ نماینده مجلس تهیه شده که بر اساس 
آن هیات رئیسه مکلف می شود حداقل ماهی یکبار جلساتی درباره 
طرح ها و لوایح در دست بررسی در مجلس و همچنین مسائل کلی 

کشور مطالبات عمومی و مطالبات اقشار تشکیل دهد

,,

واکنش »طلایی« به ابطال و لغو ویزای خود در کانادا
سردار طلایی درباره شایعات مطرح شده 
در فضــای مجازی مبنی بــر ابطال و لغو 

ویزای خود در کانادا واکنش نشان داد.
او کــه چندی پیش بخاطر انتشــار یک 
عکس در فضای مجازی اســمش بر سر 
زبان هــا افتاد بار دیگــر بخاطر خبری در 
رابطه با ابطال ویزای کانادایش در فضای 

مجازی خبرساز شد.در مورد قبلی عبدالله 
عبدی، از تهیه کنندگان سابق صداوسیما 
در توییتــر مدعی بود که آقای طلایی در 

حال حاضر در کانادا اقامت دارد.
و حالا ســردار »مرتضی طلایی« رییس 
اســبق تهران در گفت وگو بــا ایلنا درباره 
اخبار منتشر شده در فضای مجازی مبنی 

بــر لغو و ابطال ویزایــش در کانادا گفت: 
ویزایم تمام شده و دیگر خبری درباره لغو 
ویزا ندارم.رییس پلیس اسبق تهران بزرگ 
همچنین در واکنش به شایعاتی در فضای 
مجازی مبنی بر تلاش ها در خصوص لغو 
مجوز اقامــت دخترش در کانادا گفت: در 

این باره هم خبر ندارم.

مجلس چراغ سبز نشان داد؛

»صولت« در »رفاه« 
تعدادی از نمایندگان مجلس در گفت وگو 
با ســایت دیده بان ایران نسبت به گزینه 
پیشــنهادی رییس جمهور برای وزارت 
وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی چراغ 
ســبز نشــان داده و اظهار کردند که اگر 
برنامه های آقای مرتضوی خوب باشد قطعا 

رای اعتماد را خواهد گرفت.
پس از اســتعفا و کناره گیری حجت الله 
عبدالملکــی از وزارت رفــاه، کار و تعاون 
خــرداد ۱۴۰۱،  اواخــر  در  اجتماعــی 
محمدهادی زاهدی وفا به عنوان سرپرست 
این وزارتخانه مشــغول به کار شد. جلسه 
بررسی صلاحیت محمدهادی زاهدی وفا 
وزیر پیشنهادی ابراهیم رئیسی برای وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی روز سه شــنبه 
۱۲ مهر ۱۴۰۱ در صحن مجلس شورای 
اسلامی برگزار شد که در نهایت زاهدی وفا 
نتوانست از مجلس رای اعتماد بگیرد که در 
نهایت دولت، صولت مرتضوی را برای این 
وزارتخانه پیشنهاد کرده است و بر اساس 
شنیده ها، روز چهارشنبه جلسه رای اعتماد 

به مرتضوی برگزار می شود.
در همین رابطه حســین جلالی نماینده 

رفسنجان و عضو کمیســیون فرهنگی 
مجلس در گفت وگو بــا دیده بان ایران با 
تاکید بر اینکه دولت هیچ تقصیری ندارد 
افزود: دولت گزینه پیشــنهادی را معرفی 

میکند ولی مجلس رای نمیدهد.
وی گفــت: دولت هرچه دیوار می ســازد 
مجلس آنرا خراب می کند با این حساب 
انگیزه ای باقی  نمی ماند تا کار را ادامه دهد.

این نماینده عنوان کرد: متاسفانه نمایندگان 
مجلس حساســیت های بی مــوردی در 
خصوص برخی مسائل دارند. دولت پس از 
بررسی های چندماهه گزینه پیشنهادی را 
به مجلس معرفی کرد و مجلس باید اعتماد 
میکرد، رییس جمهور فکر نمیکرد زاهدی 

وفا رای نیاورد.
جلالی تاکید کرد: رییسی دشمن این نظام 
نیست و در تلاش برای خدمت به مردم این 
کشور است پس ما نیز به عنوان نمایندگان 

مجلس باید اعتماد می کردیم.
وی اظهار کــرد: مجلس، مقصر اصلی در 
خصوص بلاتکلیفی وزارت کار است که در 
حال حاضر نه وزیری دارد و نه سرپرستی.

عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 

اسلامی بیان کرد: عبدالمالکی چه ایرادی 
داشــت که بــا رفتار بچه گانــه او را عزل 
کردند؟ کلمــه عزل را به کار میبرم چون 
ایشان مجبور به استعفا شد وگرنه قرار بود 

استیضاح شود.
منصــور آرامی؛ نماینــده بندرعباس در 
مجلس شورای اســلامی در گفت وگو با 
دیدبان ایران با بیان اینکه آقای مرتضوی 
فردی است کارکرده که سابقه کاری خوبی 
نیــز دارد افزود: وزارت رفاه، یک وزارتخانه 
چندوجهی است و با توجه به اینکه سابقه 
خوبی دارد قطعا فرد مناســبی برای این 
وزارتخانه است بین گزینه هایی که رییس 
جمهور برای وزارت کار معرفی کرده ایشان 

مناسب ترین هستند.
آرامی با اشاره به اینکه روز چهارشنبه برای 
رای گیری تعیین شده است افزود: به نظر 
میرسد نمایندگان مجلس با تعداد بالایی 

به ایشان رای اعتماد بدهند.
سید سلمان ذاکر؛ عضو کمیسیون اجتماعی 
مجلس شورای به خبرنگار دیده بان ایران 
گفت: باید منتظر بمانیم تا ایشان برنامه های 
خود را ارائه دهند چنانچه قابل قبول باشد 

قطعا رای اعتماد خواهیم داد ولی در حال 
حاضر که نمی دانیم برنامه  های ایشان چه خ 
اهد بود زود است که بگوییم مجلس رای 

اعتماد می دهد.
عبدالناصر درخشــان؛ نماینده ایرانشهر و 
سرباز در مجلس شورای اسلامی نیز گفت: 
آقای مرتضوی فردی است که جایگاه های 
خوبی در دولت  های مختلف و دولت فعلی 
داشــته و دارد ولی باید منتظر بمانیم تا 
برنامه های ایشان را بشنویم و ببینیم نگاه 

ایشان نسبت به وزارت رفاه چیست.
وی گفت: ما نمایندگان مجلس نیز با دید 
وسیع تر و بازتر باید به موضوع نگاه کنیم و 
اگر برنامه خاصی نداشته باشند قطعا رای 
اعتماد از مجلس نخواهند گرفت بلاتکلیف 
مانــدن وزارتخانه بهتر از این اســت که 
مجلس بدون شناخت به وزیر پیشنهادی 
رای بدهد درحالیکــه مطلوبیت کافی را 

نداشته باشند.

14 راهکار برای حل ریشه ای اعتراضات
* حسین علایی

شاید دولت نتواند جلوی برنامه 
ریــزی و اقدامات خارجی ها و 
دولت های متخاصــم را برای 
برپایی حرکت های اجتماعی در 
داخل کشور بگیرد، اما حاکمیت 
می تواند دست به اقداماتی بزند 

تا از ایجاد بستر و زمینه برای ظهور نا آرامی هایی که از سال ۱۳۸۸ تا کنون 
هر از چندی رخ داده اند تا حد زیادی جلوگیری کند.

ابرچالش های موجود درکشــور مثل تورم، بیکاری، عدم توســعه کشور، 
خشکسالی، معضلات معیشــتی، تخریب شدید محیط زیست و ... باعث 
شده تا هر از چند گاهی تعدادی از اقشار مختلف مردم مثل بازنشستگان، 
فرهنگیان و دانشجویان دست به اعتراض بزنند. وقوع چنین حوادثی موجب 
شــده تا اوضاع ایران در یک چرخه معیوب و یک حلقه باطل قرار گیرد. 
به طوری که انجام هر اقدامی از ســوی دولتمردان نه تنها از مشــکلات و 
گرفتاری های مردم نمی کاهد، بلکه وضع کشور را نیز وخیم تر می کند. 
برای مثال افزایش حقوق، باعث افزایش نقدینگی می شود. افزایش نقدینگی 
موجب بالا رفتن تورم می شود و تورم هم باعث افزایش نارضایتی می گردد. 
و یا اینکه وجود گشــت ارشاد باعث ناراحتی تعداد زیادی از مردم به ویژه 
بسیاری از خانم ها می شود. رفتارهای برخی مأمورین انتظامی و امنیتی در 
گشت ارشاد باعث اتفاقات ناخواسته ای مانند مرگ مهسا امینی می شود. 
فوت مهسا باعث ایجاد اعتراضات در کشور می شود. برای مقابله با اعتراضات 
صورت گرفته، دولت ناچار به مسدود سازی شبکه های اجتماعی می شود 
و پلیس با معترضین برخورد می کند و تعدادی از آنها را دستگیر می کند. 
این رفتارها به نوبه خود باعث افزایش نارضایتی مردم از حاکمیت می شود. 

بنابراین همچنان این چرخه باطل و معیوب ادامه می یابد.
حال چه باید کرد تا کشور از دام این چرخه معیوب نجات یابد و شرایط 
جامعه عوض شــود به طوری که اقدامات حکومت باعث افزایش رضایت 
مردم شود و کشور، خود را از عقب ماندگی ها نجات دهد و ایران حرکت 
رو به توســعه را آغاز کند. کســانی که با درس سیستم های پویا آشنا 
هستند می دانند که در چنین شرایطی باید اقداماتی انجام داد تا سیستم 
وارد چرخــه مطلوب و یا حلقه منفی شــود. به این مفهوم که انجام هر 
اقدامی از سوی حاکمیت، باعث افزایش رضایت مردم و در نتیجه کاهش 
مشــکلات و گرفتاری های کشور شود. بنابراین برای برون رفت از وضع 

موجود، توجه به نکات زیر ضروری است.
۱- جدی گرفتن تمامی مشکلات و معضلاتی که باعث بروز اعتراضات می 
شــود. مثل رفتارهای دستگاه های حکومتی بویژه سازمان های امنیتی و 
انتظامی و اداری با مردم به طوری که بهانه برای بروز اعتراضات ایجاد نشود.
۲- کمتر حرف زدن مســئولین و گوش کــردن به حرف اکثریت مردم و 

نخبگان و شنیدن نظرات کارشناسان حوزه های مختلف
۳- مشخص نمودن این که دستگاه های مختلف حاکمیتی چه کارهایی را 

نباید بکنند و چه اقداماتی را نباید انجام دهند.
۴- بررســی نتایج اجرایی بعضی از قوانین و مقررات و نیز ارزیابی عملکرد 
برخی از ســازمان ها مثل گشت ارشاد و ستاد امر به معروف به طوری که 
اگر وجود آنها از نبود آنها زیان بارتر اســت، فوری تعطیل شوند. در وضع 
فعلی مشاهده می شود که عملکرد گشت ارشاد باعث افزایش بدحجابی 

در کشور شده است.
۵- اولویت دادن به اقداماتی که منجر به رضایت اکثریت مردم می شود مثل 
کاهش حجم زندانیان، تسهیل امور اداری، رفع مسدود سازی از اینترنت و 
شبکه های مجازی، توسعه بهره گیری از فضای مجازی و رفع محدودیت 
ها از شخصیت های علمی، فرهنگی، سیاسی، هنری، ورزشی و اجتماعی 

کشور.
۶- رعایت حرمت زنان و احترام بیشتر به آنها نسبت به مردان و عدم درگیر 

شدن با زنان و دختران و عدم بازداشت آنها به هیچ عنوان
۷- حذف زندانی سیاسی از آمار زندانیان کشور

۸- رفتار خودی داشتن با معترضان و استفاده از شیوه قرآنی رحماء بینهم 
و درگیر نشدن با مردم

۹- استقبال از نقد و انتقاد و دیدگاه های متفکرین و دانشگاهیان و حوزویان 
و احزاب و انجمن ها و سازمان های مردم نهاد

۱۰- عدم افزایش انتظارات مردم با بیان وعده های غیر عملی
۱۱- نگفتن دروغ در شرح وقایع رخ داده

۱۲- عدم بیان تحلیل های غیر واقعی
۱۳- در اولویت قرار دادن عملی توسعه اقتصادی کشور با تکیه بر اقتصاد 
دانش بنیان و تدوین الگوی توسعه ایران با بهره گیری از نخبگان این حوزه
۱۴- بازخوانی و بروز رســانی فهم متولیــان و تصمیم گیرندگان و قانون 

گذاران از مبانی و مناسک دینی
در نهایت باید همه دســت اندرکاران حاکمیت و مدیران توجه کنند که 
اولین ویژگی یک مدیر در نظام اسلامی داشتن سعه صدر در رفتار با مردم 
و الکاظمین الغیظ در مواجهه با مخالفین و العافین عن الناس در برخورد 

با جامعه است. 
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سخنگوی کاخ ریاست جمهوری روسیه:

اطلاعاتی درخصوص خرید پهپاد از ایران نداریم
سخنگوی کاخ ریاست جمهوری روسیه 
گفت که ایــن نهاد اطلاعاتی درخصوص 
خرید پهپادهای ایرانی ندارد و این امر به 

وزارت دفاع مربوط می شود.
به گزارش الجزیره، دیمیتری پســکوف، 
ســخنگوی کرملیــن در واکنــش بــه 
گزارش های منتشــر شــده درخصوص 
استفاده روســیه از پهپادهای ایرانی در 
حمله به کی یــف گفت: در عملیات مان 
در اوکراین از تجهیزات روسی استفاده می 
کنیم که نام کشور روسیه بر آن ها حک 

شده است.
وی گفــت که مــا اطلاعاتی درخصوص 
گزارش های منتشــر شــده درخصوص 
خرید پهپاد از ایران نداریم و این امور به 

وزارت دفاع مربوط می شود.
پیش از این یک مســئول عالی رتبه در 
پنتاگون در گفت وگو با شــبکه الجزیره 
تاکید کرد کــه »نمی توانیم با اطمینان 
بگوییم که روســیه در حمله به کی یف 

از پهپادهای ایرانی استفاده کرده است«.
پیشــتر ودانت پاتل، معاون ســخنگوی 
وزارت امــور خارجــه آمریــکا در یک  
کنفرانس خبری در پاســخ به این سوال 
که ارزیابی آمریــکا درباره نقش ایران در 
جنگ روسیه و اوکراین چیست؟ با بیان 
ادعاهایی علیه ایران گفت: ما از ماه ژوئیه 
هشــدار داده بودیم که ایران برنامه دارد 
پهپادهایی برای استفاده در جنگ اوکراین 
به روسیه بفروشد. ما همچنین علنا افشا 
کردیم که روســیه از ایران پهپاد دریافت 
کرده و برنامه داشته که صدها نوع پهپاد 
ایرانی وارد کند و این که متصدیان روس  
نحوه اســتفاده از این پهپادها را در ایران 
آموزش می بینند. شــواهد گســترده ای 
از بــه کارگیری آن ها]پهپادها[ توســط 
روسیه علیه اهداف نظامی و غیرنظامی در 

آن جا]اوکراین[ وجود داشته است.
پاتــل ادامه داد: تعمیق اتحاد روســیه با 
ایران چیزی است که تمام جهان، به ویژه 
در منطقــه باید آن را یک تهدید ببینند 
و هر کشــوری باید به آن دقت کند. این 
موضوعی اســت که ما از طرف خودمان 
بــه دقت آن را رصد کــرده و با متحدان 
و شــرکایمان، از جمله در سازمان ملل، 
همکاری تنگاتنگــی داریم تا به موضوع 
اشاعه تســلیحات توسط ایران به روسیه 

رسیدگی کنیم.
او بــا اتکا به این ادعاها هشــدار داد: هر 
کســی هر نوع تجارتی با ایران بکند که 

به نوعی به پهپادها یا تولید موشک های 
بالستیک یا ســرازیر شدن تسلیحات از 
ایران به روســیه ربط داشــته باشد، باید 
مراقب بوده و دقت لازم را به خرج دهند؛ 
آمریــکا در به کارگیری تحریم ها یا انجام 
دادن اقداماتــی علیه عامــلان آن تردید 

نخواهد کرد.
پاتل در ادامه این بحث در پاســخ به این 
ســوال که آیا آمریکا ارزیابی مســتقلی 
دارد کــه تایید کند حمــلات پهپادی 
روز]دوشنبه[ به کی یف، پهپادهای ایرانی 
بوده اند، توضیح داد: من نمی توانم چیزی 
درباره این گزارش ها بگویم اما همان طور 

که در ابتدا اشاره کردم، ما از ماه ژوئیه در 
این باره هشدار داده بودیم و این فقط به 
خاطر به کارگیری آن ها نبود، بلکه موضوع 
در وهلــه اول، برنامه ایــران برای فروش 

پهپاد به روسیه بود.
معاون ســخنگوی وزارت امــور خارجه 
آمریکا در پاســخ به این سوال که آمریکا 
بر این باور است که ایران آماده فرستادن 
تســلیحات دیگری از جمله موشک های 
کوتاه برد به روســیه می شــود، گفت که 
گزارش های موجود در این زمینه را دیده 

است اما توضیحی درباره آن ندارد.

او همچنین در پاسخ به این سوال که آیا 
دولت بایدن عقیده دارد که روسیه یا ایران 
در حال تخطی از قوانین یا محدودیت های 
بین المللی هستند؟ مدعی شد: بله ما این 
طور فکر می کنیم. فکر می کنم شما امروز 
شاهد این بودید که متحدان فرانسوی و 
انگلیسی ما ارزیابی  کرده بودند که تامین 
این پهپادها توســط ایران برای روسیه، 
تخطی از قطعنامه ۲۲۳۱ شورای امنیت 

است و ما با آن موافقیم.
او در پاسخ به این اظهار خبرنگار حاضر در 
نشست که تاریخ تحریم تسلیحاتی علیه 
ایران به پایان رسیده است، گفت: تمامش 

منقضی نشده. علاوه بر این، ذیل قطعنامه 
۲۲۳۱ شــورای امنیت ســازمان ملل، 
محدودیت ها علیه انتقال برخی تسلیحات 
پابرجاســت و این محدودیت تسلیحات 
غیر از تسلیحاتی هستند که  تحت تحریم 
تســلیحات متعارف قرار دارند. از نظر ما، 
این پهپادها که از ایران به روسیه منتقل 
شده  و توسط روسیه در اوکراین استفاده 
شده اند، از جمله تسلیحاتی هستند که 
همچنان ذیل قطعنامه ۲۲۳۱ مشــمول 

ممنوعیت می شوند.
ادعاهای پاتل در این باره در حالی مطرح 

می شود که ناصر کنعانی، سخنگوی وزارت 
امور خارجــه ایران در نشســت خبری 
اخیرش در پاسخ به سوالی درباره ادعای 
مقامات اوکراین مبنی بر فروش پهپادهای 
ایرانی از سوی تهران به روسیه، بیان کرد: 
متاســفانه اخباری منتشــر می شود که 
مبتنی بر اهداف سیاسی است و عمدتا از 
سوی منابع رسانه غربی نیز به آنها دامن 
زده می شود. ایران بارها اعلام کرده که یک 
طرف جنگ بین روسیه و اوکراین نیست. 
ایران هیچ ســلاحی را برای هیچ کدام از 
طرفین جنگ صادر نکرده است. همانطور 
که بارها گفته ایم سیاست خارجی ایران 
مبتنــی بر مخالفت با جنگ اســت و در 
خصوص جنگ در اوکراین نیز ما مخالف 
جنگ هستیم و متناسب با ظرفیت های 
خود تلاش کــرده و می کنیم که رویکرد 

نظامی در این زمینه خاتمه پیدا کند.
این دیپلمات ارشــد ایرانی ادامه داد: این 
طنز تلخ سیاسی اســت که کشورهایی 
که خودشان صادر کننده میلیاردها دلار 
اســلحه و تجهیزات نظامی به یک طرف 
جنگ هستند کشور دیگری را به ارسال 
اسلحه به یک طرف جنگ متهم می کند 
و جنــگ تبلیغاتی و روانی علیه ایران راه 
می اندازند. آنها اگر طرفدار صلح و ایجاد 
راهکار سیاسی در جنگ اوکراین هستند 
این میزان ارسال اسلحه برای یک طرف 
جنگ از سوی آنها چه معنایی دارد؟ این 
یک رفتار متناقض است. ما برای حل این 
بحران به دنبال راهکار سیاسی هستیم و 

از راهکارهای سیاسی استقبال می کنیم.

 این طنز تلخ سیاسی است که کشورهایی که خودشان صادر کننده 
میلیاردها دلار اسلحه و تجهیزات نظامی به یک طرف جنگ هستند 
کشور دیگری را به ارسال اسلحه به یک طرف جنگ متهم می کند 

و جنگ تبلیغاتی و روانی علیه ایران راه می اندازند

,,

عقب نشینی اسرائیل در برابر هشدار روسیه
مسئولان رژیم صهیونیستی پس از تهدید 
معاون شــورای امنیت روسیه، از گفته های 
یک وزیر صهیونیست مبنی بر ضرورت ارسال 
سلاح به اوکراین اعلام برائت کردند. معاون 
شورای امنیت روسیه به رژیم صهیونیستی 
روز دوشــنبه هشــدار داد کــه در صورت 
ارسال کمک نظامی و تسلیحات به اوکراین،  

روابط خود با مســکو را بــه نابودی خواهد 
کشید.»دیمیتری مدودف« در کانال تلگرام 
خود نوشت: به نظر می رسد، اسرائیل به دنبال 
ارســال سلاح به رژیم کی یف است. وی این 
اقدام رژیم اشغالگر را »بی پروایانه« خواند و 
تاکید کرد که این رژیــم با این اقدام روابط 
خود با روسیه را نابود خواهد کرد.مدودف این 

هشــدار را درپی آن مطرح کرد که »نحمان 
شای« وزیر امور صهیونیســتها در خارج از 
سرزمین های اشغالی اعلام کرده بود که زمان 
آن رســیده که این رژیم در سیاست هایش 
درباره جنــگ اوکراین تغییر ایجاد کند و از 
تل آویو خواســت هرگونه ممنوعیت ارسال 

تسلیحات به اوکراین را لغو کند.

سوییس: اجرای تحریم های اتحادیه اروپا علیه ایران را بررسی می کنیم
وزارت اقتصاد ســوییس اعلام کرد که در 
حال بررسی اجرایی کردن تحریم های تازه 

اتحادیه اروپا علیه ایران است.
به گــزارش رویتــرز، اداره فــدرال امور 
اقتصادی وزارت اقتصاد ســوییس به این 
خبرگزاری گفته است که در حال بررسی 
اجرایی کردن تحریم های تــازه اتحادیه 
اروپا علیه ایران اســت. ایــن نهاد دولتی 
سوییس نوشت: درخواست برخی وزرای 
امور خارجــه اتحادیه اروپا بــرای اعمال 
تحریم های دیگری علیه ایــران به اتهام 
دســت داشــتن تهران در جنگ روسیه 
علیه اوکراین، به دقت دنبال خواهد شد. 
سوییس که عضو اتحادیه اروپا نیست،  تا 
کنون برخی از تحریم های ســازمان ملل 
و اتحادیــه اروپا علیه ایــران را در زمینه 

فعالیت های هسته ای و حقوق بشر اجرایی 
کرده است.

به گزارش ایسنا، اظهارات دولت سوییس 
در این باره در پی این مطرح می شود که 
جوزپ بورل، مســئول سیاست خارجی 
اتحادیه اروپا، روز گذشــته پیش از آغاز 
نشست وزیران اتحادیه اروپا گفت که این 
اتحادیه در حال بررســی پیشنهاد بسته 
تحریمی علیه ایران به دلیل ناآرامی های 
اخیر اســت. به دنبال این اظهارات بورل، 
اتحادیه اروپا، دوشنبه گذشته )۱۷ اکتبر( 
تحریم هایی را علیه وزیر ارتباطات ایران، 
پلیس امنیت اخلاقی و بخش ســایبری 

سپاه پاسداران اعمال کرد.
حســین امیرعبداللهیــان در واکنش به 
تحریم هــای جدید اتحادیــه اروپا علیه 

ایران در صفحه توییتر نوشــت: اتحادیه 
اروپــا امروز با اشــتباه محاســباتی طی 
اقدامی غیر سازنده که مبتنی بر انبوهی 
از اطلاعات غلط بود، دوباره به ابزار نخ نما 
و بی اثر تحریم علیه ایرانیان متوسل شد. 
اغتشاش و تخریب اموال عمومی در هیچ 
جای جهان تحمل نمی شود و ایران نیز از 
این قاعده مستثنی نیست.بورل همچنین 
روز گذشته گفت که اتحادیه اروپا به دنبال 
دلیل قاطع درخصوص دست داشتن ایران 

در حمله نظامی روسیه به اوکراین است.
ادعاهای اتحادیه اروپا درباره دست داشتن 
ایران در جنگ روسیه علیه اوکراین در پی 
این مطرح می شود که مقامات آمریکایی 
چند ماه پیش مدعی شده بودند، اطلاعاتی 
دارند که نشان می دهد ایران برنامه دارد به 

روسیه پهپادهایی برای استفاده در جنگ 
اوکراین بفروشد و مقامات نظامی روسیه 
قرار است آموزش های لازم برای استفاده 

از این پهپادها را در ایران دریافت کنند.
ناصر کنعانی، سخنگوی وزارت امور خارجه 
ایران در نشست خبری اخیرش در پاسخ به 
سوالی درباره ادعای مقامات اوکراین مبنی 
بر فروش پهپادهای ایرانی از سوی تهران به 
روسیه، بیان کرد: متاسفانه اخباری منتشر 
می شود که مبتنی بر اهداف سیاسی است 
و عمدتا از سوی منابع رسانه غربی نیز به 
آنها دامن زده می شــود. ایران بارها اعلام 
کرده که یک طرف جنگ بین روســیه و 
اوکراین نیست. ایران هیچ سلاحی را برای 
هیچ کــدام از طرفین جنگ صادر نکرده 

است. 

مرحله ای تازه در روابط عربستان و آمریکا
* دیاکو حسینی

تصمیم عربســتان ســعودی به 
همراهی روســیه در اوپک پلاس 
برای کاهش تولید نفت، از سوی 
ایالات متحده به عنوان اقدامی در 
جهت ایستادن در سمت مسکو و 

علیه غرب تلقی شد.
انتظار می رود، این تصمیم در شرایطی که اروپا و ایالات متحده با افزایش 
بهای انرژی دست و پنجه نرم می کنند، به تعمیق بحران منجر شود اما فراتر 
از آن میتواند نشانه ای از تغییر رویکرد عربستان سعودی در اتحاد دیرینه 
خود با ایالات متحده تعبیر شود؛ تغییری که پیش از این هم با ارتقای سطح 
مناســبات تجاری و همکاری های نظامی میان پکن و ریاض تردیدهایی 

پیرامون آن وجود داشت.
در واکنش به این اقدام عربســتان سعودی، مقامات دولت بایدن حملات 
لفظی کم سابقه ای را علیه این کشور آغاز کرده اند. هیچ وقت توقع نمی 
رفت که دولت بایدن روابط کاملاً حسنه ای با عربستان سعودی داشته باشد. 
نقش محمد بن سلمان ولیعهد سعودی در قتل جمال خاشقچی، از همان 
ابتدای رقابت های انتخاباتی ۲۰۲۰ ریاست جمهوری آمریکا، جو بایدن را 

واداشته بود که موضعی روشن در برابر ریاض اتخاذ کند.
موضعی که بعدها در عمل به حاشیه رفت و همچنان نیاز متقابل آمریکا و 
عربستان سعودی به مسائل جانبی برتری گرفت. بسیاری از ناظران معتقدند 
که عربســتان سعودی به رغم این موضوع، احساس خوشایندی به دولت 
دموکرات در واشــنگتن ندارد و شیوه نگاه دولت های جمهوری خواه را به 
امور جهانی ترجیح می دهد. تاکید حداقل ظاهری دولت بایدن به ارزش 
های دموکراتیک و حقوق بشر در حالیکه مشی ملایم تری در مواجهه های 
سیاسی با کشورهای متخاصم از جمله ایران دارد، یکی از این دلایل شمرده 

شده است.
با این حال، پرنس خالد بن سلمان گفته که این تصمیم سعودی تنها دلایل 
اقتصادی داشــته است. در آخرین واکنش ها، دولت بایدن اقدام متقابل را 
به بازگشت اعضای کنگره از تعطیلات موکول کرده و وعده داده است که 
واکنش مقتضی را به تایید هر دو حزب خواهد رساند. تاکنون پیشنهاد شده 
که فروش تسلیحات به عربستان سعودی تا یکسال متوقف شود؛ مگر آنکه 

عربستان سعودی در تصمیم خود تجدید نظر کند.
در همین حال، ریچارد بلومنتال سناتور ارشد حزب دموکرات نیز از احتمال 
انتقال تسلیحات با تکنولوژی بالا که آمریکا در اختیار عربستان سعودی 
گذاشــته به روسیه ابراز نگرانی کرده اســت. اتفاقی که در صورت تحقق، 
میتواند روابط عربستان سعودی و آمریکا به دوران تاریکی هدایت کند که تا 

امروز سابقه نداشته است.
در نگاهی عمیق تر، تصمیم اخیر ریاض می تواند ریشه در تلاش محمد بن 
سلمان در ارائه تصویری مستقل، مقتدر و جاه طلب از خود داشته باشد که 
برخلاف کلیشه های مرسوم، فرمانبردار آمریکا نیست. این تصویر نه تنها 
برای جوانان ملی گرای ســعودی بلکه برای اسلام گرایان وهابی که سالها 
خاندان ســعودی را به اتهام پیروی و میزبانی از آمریکا سرزنش کرده اند، 
جذاب است. بعلاوه، ممکن است که این پیام، مخاطبانی در میان کشورهای 

منطقه هم داشته باشد.
معرفی عربستان ســعودی تحت رهبری محمد بن سلمان به منزله یک 
قدرت منطقه ای مســتقل از آمریکا که حتی توانایی ایستادگی در برابر 
خواسته های آن را دارد، حیثیت تازه ای به عربستان می بخشد که نقش 

آفرینی های بزرگتر آن را قابل درک می کند. اما این تنها دلیل نیست.
رهبران عربستان سعودی مانند بسیاری دیگر از کشورهای این منطقه در 
جهان عرب و فراسوی آن دریافته اند که با پایان گرفتن جهان تک قطبی، 
به شکل گریزناپذیری نفوذ چین و روسیه چنان رو به افزایش گذاشته که 

هیچ کنشگری نمی تواند آن را نادیده بگیرد.
با نزدیک شــدن ایران به محور چین و روسیه در حالیکه آمریکا توانایی و 
انگیزه کمتری برای تکرار نقش حمایت گرایانه خود در قرن بیستم دارد، 
شاید عربستان سعودی به شیوه هایی اندیشیده باشد که ارزش استراتژیک 
خود را برای پکن و مسکو افزایش دهد و از این طریق، از اهمیت ایران برای 
دو قدرت بزرگ بکاهد. اگر عربستان در این راه به موفقیت برسد، می تواند 
به میانجی گری این کشورها در حل و فصل اختلافات خود با ایران و شاید 
جایگزین کردن تکیه گاه آمریکا با بازیگرانی به مراتب جسور و با انگیزه تر 
امیدوار باشد. با این وجود به نظر نمی رسد رهبران سعودی چنان خیره سرانه 

به این دگرگونی متهورانه دست ببرند.
بیشــتر محتمل است که با نزدیک شدن به چین و روسیه نه تنها گزینه 
همکاری عمیق تر استراتژیک میان خود و این کشورها را زنده نگه دارد بلکه 
از فرصت هایی بهره بگیرد که هراس ناشی از پیوستن عربستان به این محور 

در حال شکل گیری ایجاد می کند.
در دنیایی که عدم قطعیت و سیال بودن ترتیبات بین المللی وجه غالب 
روابط میان ملت هاســت، برگزیدن یک سیاست خارجی منعطف، برای 
بسیاری از کشورها سودمند بوده است و شاید امروز عربستان سعودی دلیلی 

نمی بیند که یکی از کشورها نباشد.

دیدگاه

جی
خار

ست 
سیا



4
چهارشنبه 27 مهر 1401/   سال سوم  /   شماره 1326

Vol.3.No.1326/ October 19.2022

www.sobhe-emrooz.ir

sobhe.emrooz.news@gmail.com

صاد
اقت

افغانستان، بزرگترین سرمایه گذار 
خارجی در ایران

در شش ماهه نخست امسال حجم سرمایه گذاری خارجی مصوب در 
بخش صنعت، معدن و تجارت نسبت به مدت مشابه سال قبل ۸۲.۷ 
درصد کاهش داشته، کشور افغانستان بیشترین حجم سرمایه گذاری را 
در کشور انجام داده  و فارس نیز بیشترین سرمایه را جذب کرده است.

به گزارش ایسنا،  جدیدترین آمار منتشر شده از سوی وزارت صنعت، 
معدن و تجارت )صمت( نشان می دهد که در شش ماهه امسال، ۷۳ 
مورد سرمایه گذاری خارجی به ارزش ۳۸۲ میلیون و ۴۰۰ هزار دلار 
در بخش صنعت، معدن و تجارت تصویب شده که از لحاظ تعداد ۷.۵ 
و از نظر ارزش ۸۲.۷ درصد نســبت به مدت مشابه سال قبل کاهش 

داشته است.
این در حالی اســت که در مدت مشابه سال گذشته ۷۹ مورد سرمایه 
گذاری خارجی به ارزش دو میلیارد و ۲۱۵ میلیون دلار در این بخش 

تصویب شده بود.
به لحاظ تعداد پروژه ها، سهم بخش صنعت ۸۹، معدن هفت و تجارت 
چهار درصد بوده است. همچنین از این تعداد در بخش های صنعت، 
معــدن و تجارت، ۲۷ مورد در حال بهره برداری و مابقی در حال طی 

مراحل اجرایی است.
در این میان از بین ۵۲ مورد سرمایه گذاری خارجی در این بخش، ۲۴ 
شرکت با ۱۰۰ درصد سهامدار خارجی، ۳۴ شرکت بصورت مشارکتی 
با شــرکای داخل )J.V( و ۱۵ مورد به صورت مشــارکت مدنی، بیع 

متقابل و BOT اجرا می شود.
مهم ترین گروه های کالایی سرمایه پذیر

بر اساس اطلاعات منتشر شده از سوی وزارت صمت، بیشترین حجم 
سرمایه گذاری خارجی در دوره مورد بررسی نیز در گروه های چوب و 
محصولات چوب و چوب پنبه )به جز مبلمان( با ۱۲۳.۲ میلیون دلار، 
استخراج کانسارهای فلزی با ۶۷، مواد و محصولات شیمیایی با ۴۳.۲ و 

ساخت فلزات اساسی با ۴۰.۹ میلیون دلار بوده است.
پنج کشــور اول از لحاظ ارزش ســرمایه گذاری خارجی مصوب نیز 
کشورهای  افغانســتان با ۱۴۹.۸ میلیون دلار، چین با ۷۵.۵ میلیون 
دلار، ترکیه با ۴۴.۸ میلیون دلار، هند با ۳۳.۸ و امارات با ۲۰.۹ میلیون 

دلار هستند.  
فارس صدرنشین جذب سرمایه خارجی

در این میان، استان های فارس ۴۱ درصد، خراسان جنوبی ۲۱، خراسان 
رضوی ۱۵، هرمزگان ۱۲ و تهران ۱۱ درصد از حجم ســرمایه گذاری 

خارجی مصوب در بخش صعت، معدن و تجارت را جذب کرده اند.
ســرمایه گذاری خارجی مصوب شــامل کلیه درخواســت ها اعم از 
سرمایه گذاری جهت ایجاد طرح های جدید، خرید سهام شرکت های 
موجود و همچنین ســرمایه گذاری های خارجــی در قالب ترتیبات 

قراردادی است.

آبان ۹۹ نقطه جوش بازار مسکن
منحنی ۵۴ ماهه روند رشد سالیانه قیمت 
مسکن شهر تهران نشان می دهد که آبان 
۱۳۹۹ بازار به بالاتریــن میزان افزایش 
قیمت رســیده و در ادامه روند نزولی به 

خود گرفته است.
به گزارش ایســنا، بررســی رشد قیمت 
مسکن شهر تهران از ابتدای سال ۱۳۹۷ 
تا کنون براساس آمار منتشر شده توسط 
بانک مرکزی، گویای آن است که بازار دو 
قله قیمتی را در اردیبهشت ۱۳۹۸ و آبان 
۱۳۹۹ تجربه کرده اســت. در دو مقطع 
مذکور نرخ رشد سالیانه قیمت مسکن در 
شهر تهران به ترتیب ۱۱۲ درصد و ۱۱۸ 

درصد بوده است.

نمودار رشــد قیمت مسکن در پایتخت 
طی ۵۴ ماه گذشته نشان می دهد پس 
از رشد مداوم قیمت ها که آذر ۱۳۹۶ آغاز 
شــده و تا اردیبهشت ۱۳۹۸ ادامه یافته 
بــازار در ادامه روند نزولی به خود گرفته 
و مجددا از خرداد ۱۳۹۹ شروع به صعود 
کرده است. آبان ۱۳۹۹ بازار قله قیمتی 
۳۱ ماهه را با ۱۱۸ درصد رشــد لمس 

کرده و سپس شروع به افت کرده است.
از طرف دیگر بهمن و اســفند ۱۴۰۰ و 
فروردین ۱۴۰۱ را می توان نقاط کف بازار 
به لحاظ شاخص رشد قیمت دانست که 
نرخ افزایش سالیانه در هر سه ماه مذکور 
حــدود ۱۶ درصد بــود. در ادامه قیمت 

مســکن تا تیرماه ۱۴۰۱ شیب صعودی 
گرفته و مجددا دچار افت شده است.

مقایســه شاخص رشــد قیمت مسکن 
و اجاره بهــا نیز گویای آن اســت که از 
اردیبهشــت ۱۴۰۰ به بعد دو شــاخص 
مذکــور روند معکوس داشــته اند. بدین 
ترتیب که نرخ افزایش ســالیانه قیمت 

مسکن کاهشی و شیب اجاره بها افزایشی 
بوده اســت. شــهریور ۱۴۰۱ شــاخص 
سالیانه قیمت اجاره در شهر تهران ۴۰.۹ 
درصد بود که در مقایسه با تیرماه )۴۷.۴( 
درصد افت ۶.۵ درصد داشته است. میزان 
افزایش ســالیانه قیمت نیز ۳۶.۳ درصد 
اعلام شــد که  و به رقــم ۴۳.۲ میلیون 

تومان در هر متر مربع رسید.
منحنی رشد سالیانه در هر دو شاخص قیمت 
و اجاره بها از تیرمــاه ۱۴۰۱ روند نزولی به 
خود گرفته و پیش بینی می شود در صورتی 
که شوکی به لحاظ متغیرهای بیرونی به بازار 
مسکن وارد نشود این روند دست کم تا پایان 

سال جاری ادامه پیدا کند.

خاندوزی:

نگاه وزارت اقتصاد به بودجه، درآمدزایی نیست
وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان اینکه 
نگاه ما به متغیرهای تأثیرگذار در فعالیت 
صنایع و کسب وکارها، نگاه درآمدی نیست، 
گفت: باید پیش از ارائه لایحه بودجه، برای 
مســاله نرخ خوراک و ســایر متغیرهای 
بودجه یک توافقی بیــن وزارتخانه های 
مرتبط در دولت و کمیسیون های مرتبط 

در مجلس انجام شود.
به گزارش ایرنا از شــادا، »ســید احسان 
خاندوزی« در نشســت با فعالان صنعت 
پتروشیمی، اظهار داشت: نگاه ما به تعیین 
متغیرهایی که بــه صنایع و فعالیت های 
اقتصادی کســب وکار باز می گردد، نگاه 
درآمــدی نیســت؛ نگاه درآمــدی، نگاه 
اشتباهی اســت، همان طور که در مساله 
خصوصی ســازی و واگذاری هــا نیز نگاه 

اشتباهی وجود داشته است.
وزیر اقتصاد خاطرنشان کرد: متأسفانه نگاه 
درآمدی، نــگاه رایجی بوده که به عواقب 
بلندمدت توجه نمی کنــد و فقط با یک 
نگاه کوتاه مدت به دنبال کسب درآمد برای 

چند ماه است.
وی ادامــه داد: این نــوع نگاه، پیامدهای 
منفی مانند بی اعتمادی سرمایه گذاران را 
ایجاد می کند و انگیزه سرمایه گذاری در 

صنایع را در بلندمدت، تضعیف می کند.
وزیر اقتصاد گفت: زمانی که درهای بیرونی 
به روی ما بسته است، باید سرمایه گذاری 
داخلی حمایت شود و سرمایه گذار به جای 
اینکه سرمایه خود را در جایی که مضر و 
مخل رشــد اقتصادی است در طرح های 

اقتصادی سرمایه گذاری کند.
خاندوزی یادآور شد: به دلیل اینکه نگاه ما 
نگاه درآمدی نیست، باوجوداینکه پارسال 
وزارت نفت و سازمان برنامه، پیشنهادها 
دیگری داشتند ما اصرار کردیم که برای 

نرخ خوراک پتروشیمی، سقف بگذاریم.
نگاه درآمدی در لایحه بودجه، اشتباه 

بوده است
وی بــا بیان اینکه نگاه درآمدی در لایحه 
بودجه، نگاه اشــتباهی بوده است، اضافه 
کرد: امســال نیز همچنان از این موضوع، 

حمایت خواهیم کرد.
وزیر اقتصاد با اشاره به اینکه پتروشیمی ها، 
پیشانی کارنامه صنعتی جمهوری اسلامی 
ایــران هســتند، ادامه داد: اگــر به چند 
دهه قبل بازگردیــم و بخواهیم چند کار 
اقتصادی بزرگ در کشور را معرفی کنیم، 
قطعاً یکی از آنها توســعه شتابان صنعت 
پتروشیمی اســت. اتفاقاتی که در ۲۰ و 
۳۰ ســال گذشته در صنعت پتروشیمی 
رخ داده با تاریخ گذشته ما و وضعیت رقبا، 

قابل مقایسه نیست.
خاندوزی خاطرنشــان کرد: معتقدیم که 

ســودآوری، حق فعال اقتصادی و بخش 
خصوصی اســت، درعین حــال، التزام به 
قانون و پرداخت مالیات و سایر موارد نیز 

حق دولت است.
وی گفت: براین اساس، باید کمک کنیم تا 
برای آذرماه که لایحه بودجه به دولت می رود 
از ابتدا درباره مسائل مطرح شده، توافقاتی در 

دولت و مجلس وجود داشته باشد.
وزیر اقتصاد اظهار داشت: باید پیش از ارائه 
لایحه بودجه، برای مساله نرخ خوراک و 
سایر متغیرهای بودجه بین وزارتخانه های 
مرتبط در دولت و کمیسیون های مرتبط 
در مجلس مانند کمیســیون اقتصادی و 

انرژی، یک توافقی انجام شود.

خاندوزی با بیان اینکه شایعات به سرعت 
در بخش های مختلف مانند بازار سرمایه 
می چرخــد و عــوارض ایجــاد می کند، 
خاطرنشان کرد: براین اساس، اگر بتوانیم 
برای متغیرهای لایحه بودجه ۱۴۰۲، قبل 
از طرح در کمیسیون تلفیق توافق کنیم، 
کار امیدبخشی خواهد بود تا بدین شکل، 
متغیرهای اقتصادی برای صاحبان صنایع 

و فعالان اقتصادی قابل پیش بینی باشد.
وی با اشــاره به برخی از مشکلات مطرح 
شده توســط فعالان صنعت پتروشیمی، 
گفت: راهکار اصلی رفع این مشکلات این 
اســت که در زمان تصویب قانون بودجه، 
برای آنها چاره اندیشــی شــود تا نیاز به 

اصلاحیه یا استفساریه نباشد.
وزیــر اقتصــاد دربــاره مشــکل بدهی 
تولیدکنندگان اوره به شرکت گاز و طلب 
آنها از جهاد کشاورزی، اظهار داشت: کمک 
می کنیم که بدهی و طلب آنها، تهاتر شود.

خاندوزی ادامــه داد: درباره مشــکلات 
مالیاتی که مطرح شــد، رییس سازمان 
امور مالیاتی نشستی را با فعالان صنعت 
پتروشیمی برگزار خواهد کرد تا مشکلات 

برطرف شود.
وی گفت: معــاون اقتصــادی وزارتخانه 
به عنــوان نماینده وزارتخانه در بررســی 
طرح ها و لوایح در کمیســیون اقتصادی 
دولت، نیز پیشنهادها مکتوب درباره تعیین 

نرخ خوراک و متن پیشنهادی برای لایحه 
بودجه ســال ۱۴۰۲ را اخــذ و پیگیری 
می کند تا این گونه نباشد که پس از تصویب 

قانون بودجه به دنبال حل مساله باشیم.
صنعت پتروشیمی هر هفته 3۰۰ میلیون 

دلار ارز به سامانه نیما تزریق می کند
»احمد مهــدوی ابهری« دبیرکل انجمن 
کارفرمائی صنایع پتروشــیمی ایران، در 
این نشســت با اشــاره به جایگاه صنعت 
پتروشیمی گفت: صنعت پتروشیمی هر 
هفته بین ۳۰۰ تــا ۳۵۰ میلیون دلار ارز 

به سامانه نیما تزریق می کند.
وی خاطرنشــان کرد: برای دستیابی به 
اهداف اسناد بالادستی و درآمدزایی، باید 

به تقویت بخش تولید توجه کرد.
صنعت پتروشیمی ۵۴ میلیارد دلار برای 

کشور ارزآوری داشت
»فریبرز کریمایی« قائم مقام  انجمن صنفی 
کارفرمایی صنعت پتروشیمی نیز در این 
نشســت اظهار داشــت: ظرفیت اسمی 
صنعت پتروشــیمی ۹۰.۲ میلیون تن و 

تولید واقعی ۶۳.۳ میلیون تن است.
وی اضافــه کــرد: در اوج تحریــم یعنی 
سال های ۹۷ تا ۱۴۰۱، صنعت پتروشیمی 
بیــش از ۵۴ میلیارد دلار برای کشــور 

ارزآوری داشت.
نشســت فعالان صنعت پتروشــیمی با 
حضور »ســید احســان خاندوزی« وزیر 
امور اقتصــادی و دارایی، »داوود منظور« 
رییس سازمان امور مالیاتی، »محمد هادی 
سبحانیان« معاون سیاستگذاری اقتصادی 
امروز )سه شنبه( در وزارت امور اقتصادی و 

دارایی برگزار شد.
فعالان صنعت پتروشیمی در این دیدار به 
بیان مشکلات و چالش های این صنعت در 
بخش تأمین مالی، نرخ خوراک، مالیات، 

مطالبات و... پرداختند.
به گفته فعالان این صنعــت، واحدهای 
تولیدکننــده اوره حدود ۳۳ هزار میلیارد 
تومــان بابت تحویل کود اوره، از نهادهای 
ذی ربط طلب دارند، این در حالی است که 
آنها بابت درآمدی که هنوز به حساب آنها 
واریز نشده، هم باید مالیات بپردازند و هم 

طلب شرکت گاز را پرداخت کنند.
مســائل مربــوط بــه مالیــات، مالیات 
ارزش افزوده صادرات و... نیز از دغدغه های 
دیگر مطرح شده توسط فعالان این صنعت 
بود که وزیر اقتصاد اعلام کرد: در نشستی 
با ســازمان امور مالیاتی، این مســائل و 

مشکلات بررسی شود.

متأسفانه نگاه درآمدی، نگاه رایجی بوده که به عواقب بلندمدت 
توجه نمی کند و فقط با یک نگاه کوتاه مدت به دنبال کسب درآمد 

برای چند ماه است. این نوع نگاه، پیامدهای منفی مانند بی اعتمادی 
سرمایه گذاران را ایجاد می کند و انگیزه سرمایه گذاری در صنایع را 

در بلندمدت، تضعیف می کند

,,

وصول درآمدهای مالیاتی در خراسان رضوی ۶۶ درصد رشد یافت
مدیر کل امور اقتصادی و دارایی اســتان 
خراســان رضوی گفت: وصول درآمدهای 
مالیاتی در این اســتان طی نیمه نخست 
امسال نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
۶۶ درصد رشد داشــته است.رضا خواجه 
نائینی روز گذشته در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا افــزود: مصــوب درآمدهای عمومی 

سال جاری برای اســتان خراسان رضوی  
۱۴۸ هزار و ۵۶۴ میلیارد ریال اســت که 
میزان درآمد وصولی طــی این مدت ۷۰ 
هزار و ۶۳۴  میلیارد ریال بوده اســت که 
رشد چشمگیری نســبت به مدت مشابه 
پارســال دارد.وی ادامه داد: میزان درآمد 
مصوب بــرای نیمه اول امســال ۷۴ هزار 

و۲۸۲ میلیارد ریال اســت که با توجه به 
این رقم هنــوز حدود پنج درصد از میزان 
تعیین شده برای وصول محقق نشده است.

مدیر کل امور اقتصادی و دارایی خراسان 
رضوی اظهار کرد: اکنون حدود ۹۵ درصد 
درآمدهای اســتان از محــل درآمدهای 

مالیاتی است.

دیدگاه

خبــر

رئیس اتاق بازرگانی تهران: ارز 
باید تک نرخی شود

رئیس اتاق بازرگانی تهران می گوید آمارهای ارائه شــده از سوی 
بانک مرکزی نشان دهنده بهبود وضعیت پس از حذف ارز ۴۲۰۰ 
تومانی است، اما برای عبور از تمام این مشکلات باید ارز تک نرخی 

شود.
به گزارش ایسنا، مسعود خوانساری در نشست هیات نمایندگان 
اتاق بازرگانی تهران اظهار کرد: براســاس آمارهای شــش ماهه 
ابتدایی امســال که از سوی بانک مرکزی ارائه شده ارز تخصیص 
یافته به کالاهای اساســی حــدود دو میلیارد دلار کمتر از مدت 
مشــابه سال قبل بوده اســت که این موضوع به خوبی اهمیت و 

موفقیت حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی را نشان می دهد.
وی با بیان این که برای جلوگیری از آنکه بلای ارز ترجیحی دوباره 
بر سر اقتصاد ایران نازل شود باید به فرآیند چند نرخی بودن ارز 
پایان داد، گفت: در صورتی که ما بخواهیم سیاست های سال های 
گذشته را ادامه دهیم و بار دیگر به سمت سرکوب نرخ ارز حرکت 

کنیم احتمالا مشکلات ادامه خواهند داشت.
رئیس اتاق بازرگانی تهران با اشاره به مشکلات و بحران هایی که 
اقتصاد جهانی با آنها روبه روست بیان کرد: تحت تاثیر مشکلاتی 
کــه پس از شــیوع کرونا به وجود آمد و البته حمله روســیه به 
اوکراین شــوک های جدیدی در اقتصاد جهانی به وجود آمده که 

در هفته های گذشته خود را نشان دادند.
خوانساری با بیان این که تورم مواد غذایی در آمریکا رکورد چهار 
دهه اخیر را شکســته توضیح داد: با وجود آنکه ایالات متحده در 
ماه های گذشته چند بار نرخ بهره را افزایش داد اما باز هم شاهد 
آن هستیم که تورم در این کشور هنوز مهار نشده و این روند در 

بسیاری از دیگر کشورها نیز خود را نشان داده است.
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خبری ازاکران جدیدنیست

سینماگران رغبت ندارند،سازمان سینمایی راه حل
چرخه اکران سینماهای کشور در حالی 
با بحران جدی مواجه اســت که عوامل 
هیچ فیلمی حاضر به تن دادن به اکران 
در شرایط فعلی نیست و وزارت ارشاد هم 
چند پیشنهاد شورای صنفی اکران را رد 

کرده است.
به گــزارش خبرنگار مهر، گــره اکران 
ســینماها که انتظار می رفت با عبور از 
بحران کرونا در ســال جــاری به چرخه 
طبیعی خود بازگــردد، روز به روز دارد 
کورتــر می شــود و به اســتناد آنچه در 
جلســات شــورای صنفی نمایش طی 
هفته های اخیر مطرح شده است، عوامل 
هیچ فیلمی متقاضی اکران در شــرایط 

فعلی سینماهای کشور نیستند!
روز ۲۰ شــهریورماه بــود که شــورای 
صنفی نمایــش از ثبت قرارداد اکران دو 
فیلم »ملاقــات خصوصی« و »گیجگاه« 
به عنــوان دو فیلــم تازه بــرای ورود به 
چرخه اکران عمومی سینماها خبر داد؛ 
دو فیلمی که به نظر می رســید ظرفیت 
لازم را هــم برای خودنمایی در گیشــه 
و استقبال مخاطبان داشــته باشند اما 
از آن جلســه تــا به امروز کــه بیش از 
یک ماه می گــذرد، نه فقط این دو فیلم 
راهی پرده سینماها نشده اند که جلسات 
هفتگی شورای صنفی نمایش هم هیچ 
خروجی دیگری برای پیشنهاد فیلم تازه 

در ویترین سینماها نداشته است!
در ایــن بازه زمانی تنها فیلم ســینمایی 
»جنــگ جهانی ســوم« آن هم به دلیل 
شرایط قانونی آکادمی اسکار برای از دست 
ندادن شانس حضور در این رویداد جهانی، 
با تصمیم شورای صنفی نمایش به صورت 
کاملاً محدود و در یک تک سانس سینما 
مگامال، به مدت یک هفته روی پرده رفت. 
همزمان با این فیلم »بام بالا« از محصولات 
بنیاد سینمایی فارابی نیز به نمایندگی از 
سینمای کودک در میانه مهرماه روانه پرده 
سینماها شد که تا به اینجا فروش به شدت 
ناامیدکننده ای داشــته است. فیلمی که 
تندیــس بهتریــن فیلم را از جشــنواره 
فیلم های کــودکان و نوجوانان کســب 
کرده اســت، حالا و با گذشت بیش از دو 
هفته از آغاز اکران عمومی هنوز ۱۰ هزار 
مخاطب را هم به سالن سینما نکشانده و 
این شاخصی است که به خوبی وضعیت 

بحرانی سینماها را نشان می دهد.
روایت یک بحران؛ ناآرامی ها چگونه تنور 

سینما را سرد کرد؟
واقعیت این است که در هفته های اخیر 
بروز ناآرامی ها در سطح شهرهای بزرگ 
و به ویژه پایتخت، فعالیت ســینماهای 
کشور را تحت تأثیر خود قرار داده است. 
امنیت مخاطبان در ساعت های  کاهش 
پیک استقبال از فیلم ها از یک سو و تأثیر 

ناآرامی ها بر روحیه عمومی افراد جامعه 
و بی رغبتــی آن ها به تفریحاتی از جمله 
سینما، از سوی دیگر، سبب افت شدید 
تعداد مخاطبان و بحرانی شــدن شرایط 

اکران فیلم های روی پرده شده است.
در چنین شــرایطی انصــراف فیلم های 
متقاضــی ورود به چرخــه نمایش و نیز 
بی رغبتی دیگر فیلمسازان برای تن دادن 
به اکران آثارشان در این شرایط، بحران 
گیشه ها را ضریب مضاعف هم داده است.

شورای صنفی اکران طی هفته های اخیر 
جلســات هفتگی خود را برگــزار کرده 
امــا بنابر اطلاع خبرنــگار مهر، به دلیل 
بی رغبتی فیلمسازان برای اکران آثارشان، 
جلسات این شــورا نیز هیچ خروجی ای 
نداشته است. آخرین نوبت این جلسات 

هم روز یکشــنبه ۲۴ مهرماه برگزار شد 
و بازهم شــورا نتوانست هیچ فیلمسازی 
را برای اکران فیلم خود مجاب کند. قرار 
اســت این مذاکرات در جلسه دیگری با 
حضور برخی از سینماداران و مسئولان 
دفاتر پخش ادامه پیدا کند تا شاید عوامل 

فیلم یا فیلم هایی راضی به اکران شوند.
نگرانی از تأثیر منفی شــرایط بر فروش 
فیلم هــا و مهمتر از آن نبود ســازوکار 
اطلاع رســانی و تبلیغــات مناســب در 
بسترهایی مانند صداوسیما و بیلبوردهای 
تبلیغاتی در شــرایط بــروز اختلال در 
دسترسی های اینترنتی، اصلی ترین دلیل 
عوامل فیلم های آماده اکران برای امتناع 

از رضایت بابت ورود آثارشــان به چرخه 
اکران است.

طرح اورژانسی بلیت نیم بها؛ رشد 
مخاطب و افت فروش!

یکی از ابتکاراتی که شــورای راهبردی 
اکران برای عبور از شرایط بحرانی فعلی 
پیشــنهاد داد و از چهارشــنبه گذشته 
در ســینماهای سراسر کشــور اجرایی 
شــده اســت، طرح ارائه نیم بهای بلیت 
سینماها بود. طرحی که در شرایط عادی 
می توانست طیف گسترده ای از مخاطبان 
را به سالن های سینما بکشاند اما تجربه 
هفته نخست اجرای این طرح نشان داده 
اســت که در نبود فیلم های جدید برای 
مخاطبان، فروش نیم بهای بلیت نمی تواند 
تأثیر چندانی در احیای گیشه ها داشته 

باشد.
البته این به معنای بی تأثیر بودن فروش 
بلیت نیم بها نیســت به خصوص که در 
با افزایش آمار  شهرستان ها، ســینماها 
مخاطبــان مواجه بوده اند امــا واقعیت 
این اســت که با در نظــر گرفتن فروش 
نیم بها و درآمــد ۵۰ درصدی از فروش 
هر قطعه بلیــت، در مجموع، همچنان 
شــاهد افت فروش فیلم ها بوده ایم و بالا 
رفتن مخاطبان همزمان با کاهش قیمت 
بلیت، عایدی چندانی برای سینما نداشته 
و حتی با اســتمرار زیان قبلی هم همراه 

بوده است.
سینماداران در تلاش هستند تا ارشاد با 

سیاست های حمایتی خود، افت فروش 
این مدت سینماها به ویژه پس از اعمال 

فروش نیم بهای بلیت را جبران کند.
پیشنهادهایی که رد شد؛ از اکران 
سریال ها تا رفع مشکل توقیفی ها

نکته مهم این است که سازمان سینمایی 
همچنان درباره شرایط حاکم بر سینماها 
ســکوت اختیار کرده و حتی طرح هایی 
مانند برنامه ریــزی برای اکران بازی های 
جام جهانی هم متأثر از ناآرامی های اخیر 
و برخی ملاحظات امنیتی، فعلًا مسکوت 
گذاشته شده است و مشخص نیست چه 
زمانی درباره آن تصمیم گیری خواهد شد.

در ایــن میان براســاس کســب اطلاع 
خبرنگار مهر از جلســات شورای صنفی 
نمایــش، پیشــنهادهایی مانند پخش 
قسمت های جدید سریال های پرمخاطب 
شــبکه نمایش خانگی در ســالن های 
ســینمایی و یا اکــران فیلم هــای روز 
ســینمای جهان از سوی این شورا برای 
نجات موقت گیشه سینماها ارائه شده که 
این پیشنهادها از سوی سازمان سینمایی 

رد شده است.
حل مشکل فیلم های مسئله دار و توقیفی 
مانند »چپ، راست«، »قاتل و وحشی« و 
»صدسال به این سال ها« و برنامه ریزی 
برای اکران ســریع تر این آثــار، از دیگر 
پیشنهادات اعضای شورای صنفی نمایش 
اســت که با پاســخ منفی مواجه شده و 
ســازمان ســینمایی هنوز موفق به رفع 

مشکل این آثار نشده است.
بحث ضمانت فروش فیلم ها برای ورود به 
چرخه اکران که پیش از این و در دوران 
پیک کرونا تجربه شــد و پشتوانه خوبی 
برای ترغیب فیلمسازان به اکران آثارشان 
بود هم این روزها مطرح اســت اما هنوز 
سازمان سینمایی و وزارت ارشاد در این 

زمینه هم به جمع بندی نرسیده اند.

در شرایطی حال حاضر انصراف فیلم های متقاضی ورود به 
چرخه نمایش و نیز بی رغبتی دیگر فیلمسازان برای تن دادن 

به اکران آثارشان در این شرایط، بحران گیشه ها را ضریب 
مضاعف هم داده است

,,

بازگشت یکی از عمو فیتیله ای ها به تلویزیون
علی فروتن بعد از مدت ها دوری از تلویزیون 
با اجرای فصل دوم برنامه »شگفت انگیزان« 

در شبکه پویا بازگشت.
به گزارش خبرنگار ایسنا، فصل اول برنامه 
»شگفت انگیزان« با اجرای سعید شیخ زاده 
در شــبکه پویا تولید و پخش شــده بود. 
حــالا تلویزیون با پخش تیــزر فصل دوم 

این برنامه، از حضور علی فروتن به عنوان 
مجری خبر داده است.   

از  علــی فروتــن مدت هــای مدیــدی 
تلویزیــون دور بود. او بیش از ۱۰ ســال 
برنامه »فیتیله ای ها« را به همراه »محمد 
مســلمی« و »حمید گلــی« و همچنین 

»مجید قناد« روی آنتن بردند.

ایــن مجری همین اواخر هم در ســریال 
تاریخی »خاتون« نقــش کوتاه »محمود 
اعتمادزاده«، مترجم و نویسنده را بر عهده 

داشت.
»دوقلوهــا« از دیگر مجموعه هایی بود که 
توســط عموهای فیتیلــه ای  در تلویزیون 

تولید و پخش شد.

پخش »آزادی مشروط« ده نمکی از ابتدای آبان
سریال »آزادی مشروط« که کاری طنز 
با موضوع کروناســت از اول آبان روی 

آنتن شبکه یک سیما می رود.
به گزارش ایســنا به نقل از سیمافیلم، 
بــه  مشــروط«  »آزادی  ســریال 
تهیه کنندگــی و کارگردانی مســعود 
ده نمکی و محصول جدید مرکز ســیما 
فیلم از یکشنبه ـ اول آبان ماه ـ از ساعت 
۲۲ روی آنتن شبکه یک سیما می رود.

سریال ۳۰ قســمتی »آزادی مشروط« 
که توسط کریم خودســیانی و شهاب 
عباسی و بر اســاس طرحی از مسعود 
ده نمکی به نگارش درآمده با محوریت 
طنز، فعالیت گروه هــای جهادی، کادر 
درمان و پرستاران در ایام کرونا و مصائب 
و شــیرینی های این دوران را به تصویر 

کشیده است.
در این سریال بازیگران بسیاری به ایفای 

نقش پرداخته اند که می توان به مهران 
رجبی، پرویز فلاحی پور، محمود مقامی، 
عباس محبــی، ســیدمهرداد ضیایی، 

شهین تسلیمی، رامین راستاد، علی رضا 
استادی، افشین ســنگ چاپ، بهنوش 
بختیاری، مریم کاویانی، حسین رفیعی، 
گوران،  سروش جمشــیدی، ســامان 
علی رضا مسعودی، پوراندخت مهیمن، 
محمدرضا رهبری، شــهاب عباســی، 
نیما شاهرخ شاهی، حدیثه تهرانی، هلیا 
امامی، کاوه سماک باشی، صهبا شرافتی 

و لیلا بوشهری اشاره کرد.

دلیل انصراف ایران از نمایشگاه 
فرانکفورت

معاون وزیر ارشــاد می گوید: 
مســئولان برگزاری نمایشگاه 
فرانکفــورت چند روز پیش با 
اعلام جابه جایــی غرفه ایران 
گفتند نمی توانیم امنیت غرفه 
شما را تضمین کنیم و در کنار 
معترضان ایرانی هســتیم. ما 
نیز مراتب اعتراض مان را برای 

جابه جایی اعلام کرده و گفتیم ورود نمایشگاه فرانکفورت به سمت و 
سوهای سیاسی به صلاح حوزه فرهنگی نیست.

  یاســر احمدوند - معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی - 
در گفت وگو با ایســنا درباره این که آیا دلیل انصراف ایران از نمایشگاه 
فرانکفورت، صرفا جانمایی غرفه ایران در خارج از ســالن اصلی بوده یا 
مسائل دیگری هم مطرح بوده است، گفت: مجموعه ما در خانه کتاب 
از چند ماه گذشــته، هماهنگی های  لازم را برای حضور در نمایشگاه  
فرانکفورت با قوت بیشــتر و سطح  گســترده تری نسبت به سال های 
گذشــته، تمهید کرده بود. تدارک مفصلی هم برای حضور پررنگ و 
موفق برای نمایشگاه داشتیم. اما چند روز قبل از برگزاری نمایشگاه، 
نامه ای از طرف نمایشــگاه فرانکفورت دریافت شد که بدون اطلاع ما، 
غرفــه  ما را به جای دیگری منتتقل کرده انــد و اعلام کرده بودند که 
ما نمی توانیم امنیت غرفه شــما را تأمیــن و تضمین کنیم و در کنار  

معترضان ایرانی هستیم.
 او افزود: ما پاســخ دادیم که اولا جابه جایی غرفه باید با هماهنگی ما 
صورت بگیرد و ما نســبت به جابه جایی آن معترض هستیم و دیگر 
این که ورود نمایشگاه فرانکفورت به سمت و سوهای سیاسی به صلاح 

حوزه فرهنگی و نمایشگاه بین المللی کتاب فرانکفورت نیست.
 احمدوند اضافه کرد: متأســفانه آن ها برای این که جا به جایی صورت 
بگیرد، اصرار داشتند و از طرف دیگر  با صدور ویزای اکثر گروه معرفی 
شــده تا امروز )افتتاحیه نمایشگاه( موافقت نکرده اند. فقط ویزای ۳ نفر 
را تأییــد کردند که دو نفر از آن ها از افــرادی بودند که توانایی برپایی 
غرفه را به تنهایی نداشتند و احتیاج بود افراد اصلی حضور داشته باشند. 
درخواست ویزای سایر گروه یا ریجیکت شده یا اعلام نظر نشده است. در 
واقع سفارت آلمان همکاری لازم را صورت نداد. ما از طرف وزارت خارجه 
مراتــب اعتراضی خود را اعلام  کرداه ایم و حتما وزارت خارجه پیگیری 

خواهد کرد که رفتار غیر فرهنگی نمایشگاه آلمان تذکر داده شود.
 معــاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی دربــاره این که 
پیش بینی شان برای حضور در سایر نمایشگاه های بین المللی  چگونه 
است و آیا ممکن است این رفتار تکرار شود،  توضیح داد: هرجا که عزت 
فرهنگ ایرانی مخدوش شود، باید تصمیمی متناسب با آن گرفته شود. 
حتما باید شــأن، کرامت و عزت نشر و فرهنگ ایران حفظ شود و اگر 
در جایی خدشه دار شود، دلیلی برای حضور وجود ندارد. اما  پیش بینی 
من این نیست که در نمایشگاه های دیگر با چنین رفتار سیاسی مواجه 
شــویم. آنچه  از سابقه بیشتر نمایشگاه های کتاب دنیا داریم، براساس 
تعاملاتی که با نمایشگاه ها داشته ایم، این بوده که همیشه رویکردها، 
رویکردهای فرهنگی و تعاملات مثبت است. بنابراین نگرانی نسبت به 
نمایشگاه های دیگر نداریم اما  اگر هر جایی شرایط مناسب برای حضور 

نباشد، طبیعتا اصراری برای حضور نداریم.

ذره بین

خبــر

هنر
گ و 

رهن
ف

تماشای آثار جشنواره فیلم کوتاه 
تهران برای عموم مخاطبان آزاد است

ســی ونهمین  برگزاری  ســتاد 
جشنواره بین المللی فیلم کوتاه 
تهران در پی پیگیری مخاطبان 
فیلم کوتاه اعلام کرد تماشــای 
آثار حاضر در این رویداد و حضور 
در پردیس سینمایی ملت، برای 

عموم مخاطبان آزاد اســت. به گزارش تسنیم، تماشای فیلم های 
حاضر در جشــنواره ســی ونهم برای عموم مردم و علاقه مندان به 
سینمای کوتاه آزاد اعلام شده است.جدول نمایش فیلم های حاضر 
در دوره سی و نهم و جزییات آن در سایت انجمن سینمای جوانان 

ایران به نشانی www.iycs.ir و www.tisff.ir  قرار دارد.
سی ونهمین جشنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران به دبیری مهدی 
آذرپنــدار ۲۷ مهر تا ۲ آبان ۱۴۰۱)۱۹ تا ۲۴ اکتبر ۲۰۲۲( برگزار 

می شود.
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۵11/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 
ثبت اسـناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه

هیـات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامـه قانـون تعییـن 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی 
. نظـر بـه دسـتور مـواد ۱ و ۳ قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی 
اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ و برابر 
مـاده  اول موضـوع  رای شـماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۶۰۰۲۹۰۸ هیـات 
یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک تربت 
حیدریـه تصرفـات  مالکانـه و بلامعـارض متقاضی خانـم فاطمه رجب 
زاده فرزنـد حسـن بـه شـماره شناسـنامه ۶ صـادره از تربـت حیدریه 
نسـبت بـه ششـدانگ یـک قطعـه محوطـه مشـتمل بـر سـاختمان به 
مسـاحت ۱۸۶/۶۰ متر مربع ) یکصد و هشـتاد وشـش وشـصت صدم 
مترمربـع( قسـمتی از پلاکــ  ۱۵۲ فرعـی از اراضـی مظفریـه  پـلاک 
۲۳۸  اصلـی دهسـتان اربعـه واقـع در خراسـان رضـوی بخـش یـک 
حـوزه ثبـت ملـک تربـت حیدریـه خریـداری از ورثـه مالـک رسـمی 
لـذا بـه موجـب مـاده ۳  فاطمـه کارگـزاری محـرز گردیـده اسـت. 
قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد 
سـند رسـمی و مـاده ۱۳ قانـون آئیـن نامـه مربوطـه ایـن آگهـی در 
دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز از طریـق روزنامـه محلی و کثیرالانتشـار 
در  شـهرها منتشـر تـا در صورتیکـه اشـخاص ذینفـع بـه آرای اعـلام 
شـده اعتراض داشـته باشـند بایـد از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی تا دو 
مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره ثبـت محل وقـوع ملک تسـلیم و 

رسـید اخـذ نمایند.  
معتـرض بایـد  ظـرف یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض مبـادرت 
بـه تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهـی 
دادخواسـت بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهـد کـه در ایـن صـورت 
در  و  اسـت  دادگاه  قطعـی  ارائـه حکـم  بـه  موکـول  ثبـت  اقدامـات 
صورتـی کـه اعتـراض در مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یـا معتـرض، 
گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد 
اداره ثبـت مبـادرت بـه صدور سـند مالکیـت می نماید و صدور سـند 

مالکیـت مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نیسـت. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۱/۷/۱۱. 
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۱/۷/۲۷

سید امین موسوی 
 رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

۵11/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
ثبت اسـناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیـات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامه قانـون تعیین 
تکلیـف وضعیـت ثبتی و اراضی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی 
. نظـر بـه دسـتور مـواد ۱ و ۳ قانـون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مصـوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ و 
برابـر رای شـماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۶۰۰۲۳۶۸ هیـات اول موضـوع 
مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حوزه ثبـت ملک 
خانـم  متقاضـی  بلامعـارض  و  مالکانـه  تصرفـات   حیدریـه  تربـت 
بـه شـماره شناسـنامه  فرزنـد رجبعلـی   بنهنگـی  باقریـان  ملیحـه 
۰۶۹۰۴۴۸۹۸۸  صـادره از تربـت حیدریـه نسـبت بـه ششـدانگ 
یـک بـاب مغـازه  بـه مسـاحت ۱۶/۱۰ متـر مربـع ) شـانزده و ده  
صـدم مترمربـع( قسـمتی از پلاکــ  ۱۱۶۹ فرعـی از اراضـی نوبهـار  
پـلاک۱۳۱  اصلـی دهسـتان اربعه واقع در خراسـان رضـوی بخش 
یـک حـوزه ثبـت ملک تربـت حیدریـه از مالکیـت رسـمی متقاضی 
محـرز گردیـده اسـت. لذا بـه موجب مـاده ۳ قانـون تعییـن تکلیف 
وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی و مـاده 
۱۳ قانـون آئیـن نامـه مربوطـه ایـن آگهـی در دو نوبـت بـه فاصلـه 
شـهرها  در   کثیرالانتشـار  و  محلـی  روزنامـه  طریـق  از  روز   ۱۵
شـده  اعـلام  آرای  بـه  ذینفـع  اشـخاص  صورتیکـه  در  تـا  منتشـر 
اعتـراض داشـته باشـند بایـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی تـا دو 
مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره ثبـت محل وقـوع ملک تسـلیم 

و رسـید اخـذ نماینـد.  
معتـرض بایـد  ظـرف یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض مبـادرت 
بـه تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهـی 
دادخواسـت بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهـد کـه در ایـن صـورت 
در  و  اسـت  دادگاه  قطعـی  ارائـه حکـم  بـه  موکـول  ثبـت  اقدامـات 
صورتـی کـه اعتـراض در مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یـا معتـرض، 
گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد 
اداره ثبـت مبـادرت بـه صدور سـند مالکیـت می نماید و صدور سـند 

مالکیـت مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نیسـت. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۱/۷/۱۱. 
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۱/۷/۲۷

سید امین موسوی
 رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

۵11/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 
اداره ثبت اسـناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه

هیـات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامـه قانـون تعییـن 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی 
. نظـر بـه دسـتور مـواد ۱ و ۳ قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مصـوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ و 
اول موضـوع  هیـات  رای شـماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۶۰۰۳۰۰۳  برابـر 
مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک 
تربـت حیدریـه تصرفـات  مالکانـه و بلامعـارض متقاضی آقای حسـن 
محمـد زاده فرزنـد اسـماعیل به شـماره شناسـنامه ۳۸۲۶۰ صادره از  
تربـت حیدریـه نسـبت به ششـدانگ یـک قطعـه محوطه مشـتمل بر 
گلخانـه  بـه مسـاحت ۲۹۹۹/۸۰  متـر مربع ) دو هـزار ونهصد و نود و 
نـه وهشـتاد صـدم مترمربـع( قسـمتی از پلاکـ  ۷۹۶  متصـل به ۵۳۶ 
فرعـی از اراضـی بیسـقفیزن پـلاک ۴  اصلـی دهسـتان  اربعـه واقـع 
در بخـش یـک تربـت حیدریـه خریـداری از مـع الواسـطه از مالکیـن  
رسـمی محسـن و اقـدس و محمـد هـادی و حمیدرضـا و حسـین و 
محمـد و ورثـه محمدتقـی همگـی ذاکـری محـرز گردیـده اسـت. لذا 
بـه موجـب مـاده ۳ قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و مـاده ۱۳ قانون آئین نامـه مربوطه 
ایـن آگهـی در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز از طریـق روزنامـه محلی 
و کثیرالانتشـار در  شـهرها منتشـر تـا در صورتیکـه اشـخاص ذینفـع 
بـه آرای اعـلام شـده اعتـراض داشـته باشـند بایـد از تاریـخ انتشـار 
اولیـن آگهـی تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره ثبـت محـل 
وقـوع ملـک تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد.  معتـرض بایـد  ظـرف 
یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض مبـادرت بـه تقدیـم دادخواسـت 
بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهـی دادخواسـت بـه اداره ثبت 
محـل تحویـل دهـد کـه در ایـن صـورت اقدامـات ثبـت موکـول بـه 
ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی که اعتـراض در مهلت 
قانونـی واصـل نگـردد یـا معتـرض، گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه 
دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت بـه صـدور 
سـند مالکیـت مـی نمایـد و صـدور سـند مالکیـت مانـع از مراجعـه 
اول: ۱۴۰۱/۷/۱۱.   نوبـت  انتشـار  تاریـخ  نیسـت.  بـه دادگاه  متضـرر 

تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: ۱۴۰۱/۷/۲۷
سید امین موسوی 
 رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

حذف وعده های غذایی میلیون ها نفر 
از اقشار کم درآمد در انگلیس

آمارهــا نشــان می دهد که 
بحران  بــا عمیق تر شــدن 
افزایــش هزینه های زندگی 
در انگلیس، میلیون ها نفر از 
اقشــار کم درآمدِ این کشور 
مجبور به حــذف وعده های 

غذایی شده اند.
به گزارش ایســنا، داده های 

جدید حاکی از آن است که طی ماه های اخیر میلیون ها نفر از اقشار 
کم درآمد این کشور مجبور به حذف وعده های غذایی شده اند.

بنیاد غذا )Food Foundation charity( در انگلیس اعلام کرد: 
با عمیق  تر شدن بحران هزینه های زندگی تقریبا از هر پنج خانواده 
کم  درآمد، یک خانواده در ماه ســپتامبر دچار ناامنی غذایی شده  به 
این معنی که افراد بیشتری نسبت به هفته های اول اعمال قرنطینه 

ناشی از شیوع کووید-۱۹ گرسنه بوده اند.
بنابر جدیدترین بررسی این بنیاد، سطح گرسنگی در انگلیس از ماه 
ژانویه بیش از دو برابر شده به طوریکه در ماه گذشته نزدیک به ۱۰ 
میلیون بزرگســال و چهار میلیون کودک قادر به دریافت وعده های 
غذایی معمولی نبوده اند. این موضوع باعث شــد تا درخواست هایی 
برای اتخاذ اقدامات بیشتر برای محافظت از خانواده های آسیب پذیر 

مطرح شود.
به گــزارش روزنامه گاردین، این درخواســت ها شــامل اختصاص 
وعده های غذایی رایگان در مدرســه بــرای ۸۰۰ هزار کودک دیگر 
است چرا که گزارش هایی مبنی بر دزدیده شدن غذای دانش آموزان 
توســط همکلاسی هایشان، حذف وعده ناهاری برخی از کودکان به 
دلیل ناتوانی خانواده در تهیه غذای مدرسه برای فرزندشان یا همراه 

داشتن تنها یک تکه نان به عنوان وعده ناهار منتشر شده است.

دبیر کمیته علمی کشوری کرونا مطرح کرد

هشدار اپیدمی »آنفلوآنزا« در کشور
دبیر کمیته علمی کشوری کرونا ضمن اعلام 
واریانت های جدید شناسایی شده از کووید 
۱۹ در برخی کشــورها و روند شیوع آن، در 
عین حال نسبت به روند افزایشی آنفلوآنزا 
در کشور و احتمال اپیدمی این بیماری طی 

ماه های آتی هشدار داد.
به گزارش ایسنا، دکتر حمیدرضا جماعتی 
با اشاره به برگزاری هفتاد و هفتمین جلسه 
کمیته علمی کشوری کرونا، اظهار داشت: در 
این نشست، آخرین وضعیت کرونا در جهان 
و ایران بررسی شد. در برخی کشورها مانند 
آمریکا، آلمان، ســنگاپور، بنگلادش و هند، 
موارد ابتلا به کرونا مقداری در حال افزایش و 
برخی واریانت های جدید، در حال شیوع است.

وی افزود: قبلا در برخی از کشــورها مانند 
آمریکا و آلمان، ســویه BA۴ شــایع بود 
 BA۵ ،که امروزه در بســیاری از کشورها
جایگزین آن شــده اســت. واریانت جدید 
BA۴.۶ در آمریــکا افزایش یافته و حدود 
۱۳.۶ موارد شناســایی شده مربوط به این 

زیرسویه جدید بوده است.
دبیر کمیته علمی کشوری کرونا خاطرنشان 
کرد: واریانت های جدید BF۷ و XBB به 
 BF۷ تازگی شناسایی شده به گونه ای که
در آمریکا و XBB در سنگاپور، بنگلادش 
و هنــد در حــال افزایش اســت و برخی 
صاحــب نظران معتقدند که با شناســایی 

 SARS این زیرســویه ها، کرونا به سمت
COVID تیپ یک یا سه می رود.

جماعتی با اشاره به شناسایی زیرسویه های 
جدید کرونا، یادآور شد: خوشبختانه به دلیل 
واکسیناسیون گســترده در اکثر کشورها به 
ویژه کشورهای آمریکا، سنگاپور، بنگلادش و 
هند علیرغم افزایش موارد امُیکرون، هنوز هم 
میزان مرگ و میر، کم است. به عنوان نمونه 
در سنگاپور، موارد جدید ابتلا به کرونا، ۹ هزار 
نفر در یک روز بوده و میزان فوتی، ۲ نفر بوده 
است. وی تصریح کرد: میزان وحشی گری و 
افزایش مرگ و میر واریانت ها و زیرسویه های 
جدید به دلیل سرایت زایی بالا، کاهش یافته و 
از سوی دیگر به دلیل ایمنی بدن مردم با ابتلا 
به بیماری و واکسیناسیون، نیز مرگ و میر 

بیماران کووید۱۹، کمتر شده است.
دبیــر کمیته علمی کشــوری کرونا گفت: 
باتوجــه به مطالعات و پیش بینی ها، امکان 
 ،BQ۱.۱ ،BQ۱ شیوع واریانت هایی مانند
BQ۱.۳ و XBB که به سرعت جهش پیدا 
می کنند، در فصل ســرما و زمستان وجود 
دارد. این واریانت ها سرایت زایی بالا اما مرگ 
و میر بسیار کمی دارند. یکی از ویژگی های 
این زیرسویه ها این است که علیرغم علائم 
کم و حتی بدون علامت بودن آنها، ممکن 
اســت عوارض و مشــکلات قلبی، عروقی، 
گوارشی و استخوانی، عضلانی و دیابت بعد 

از ابتلا به وجود آید.
جماعتــی با بیــان اینکــه اســتقبال از 
واکسیناسیون در کشور مناسب بوده است، 

گفت: میــزان تزریق نوبت ســوم و یادآور 
واکسن کرونا در کشور ما در هفته های اخیر 

نسبت به روند جهانی، بهتر بوده است.
وی با اشاره به شروع فصل پاییز و بازگشایی 
مدارس، گفت: روند ابتلا به آنفلوآنزا در حال 
افزایش است. در روزهای گذشته، در بررسی 
ساده ای که بر روی ۱۰۰ نمونه آزمایشگاهی 
از بخش مراقبت های ویژه انجام شــده بود، 
۳۹ مورد ابتلا به آنفلوآنزا گزارش شــده که 
این می تواند هشداری برای اپیدمی آنفلوآنزا 

در هفته ها و ماه های آینده باشد.
دبیر کمیته علمی کشوری کرونا خاطرنشان 
کــرد: توصیه ما در شــرایط کنونی، تداوم 
رعایت پروتکل های بهداشــتی به ویژه در 
فضاهای مســقف، مکان های شلوغ، مراکز 
آموزشی و بخش حمل و نقل عمومی برای 
پیشگیری از ابتلا به آنفلوآنزا است. مهمترین 
پروتکل بهداشتی در حال حاضر، استفاده از 
ماسک است اما شستشوی مداوم دستها و 

رعایت فاصله فیزیکی نیز مهم است.
جماعتی با بیان اینکه تزریق واکسن آنفلوآنزا 
تاثیر زیادی در کاهش بســتری شــدن در 
بیمارســتان ها و مرگ و میــر دارد، افزود: 
توصیه ما این اســت که کــودکان، افراد با 
بیماری های زمینه ای، سالمندان و افراد بالاتر 
از ۶۵ سال و نیز نیروهای بهداشتی و درمانی، 

واکسن آنفلوآنزا را تزریق کنند.

تولید سویه کشنده ای از کووید در آمریکا
گروهــی از محققــان آمریکایی توانســتند 
در محیط آزمایشــگاهی ســویه جدیدی از 
کووید-۱۹ را تولید کنند که میزان مرگ و میر 
ناشی از آن ۸۰ درصد است.به گزارش ایسنا، 
کارشناسان نگران هستند که سویه کووید-۱۹ 
تولید شده توسط محققان دانشگاه بوستون که 
میزان مرگ و میر ناشی از آن حدود ۸۰ درصد 

است باعث ایجاد یک همه گیری دیگر شود.
تیمی از متخصصان آمریکایی توانســتند در 
محیط آزمایشگاهی پروتئین سنبله زیر سویه 
BA.۱ امُیکرون را با نسخه اصلی ویروس که 

در شهر ووهان کشف شد، ترکیب کنند. این 
سویه جدید روی گروهی از موش ها آزمایش 
شــد که باعث تلف شدن ۸۰ درصد آنها شد. 

اما گروهی از موش های آزمایشــگاهی که در 
معرض سویه استاندارد امُیکرون قرار گرفتند 
همگی زنــده ماندند و فقــط علائم خفیفی 
از بیماری را تجربه کردند.رســانه ها به نقل از 
محققان اعلام کردند که ســویه جدید برای 
کمک به مقابله با همه گیری های احتمالی در 

آینده ایجاد شده است. 

ان
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جلسه مهم در مقر AFC با یک هشدار صریح؛

احتمال سقوط پرسپولیس و استقلال به دسته سوم ایران!
جلســه مهدی تــاج با رییــس کمیته 
صــدور مجوز ای اف ســی در حالی به 
انجام رسید که هشدارهای لازم درباره 
آینده دو باشگاه ســرخابی پایتخت به 
اعلام  ایران  فوتبال  فدراســیون  رییس 
شــد.احتمال ســقوط پرســپولیس و 

استقلال به دسته سوم ایران!
به گزارش »ورزش ســه«، مهدی تاج، 
رییــس فدراســیون فوتبال امــروز در 
کوالالامپور بــا ماهاجان، رییس کمیته 
صدور مجــوز حرفه ای کنفدراســیون 
فوتبال آســیا دیدار و دربــاره مباحث 
مرتبط با کمیته صدور مجوز حرفه ای 
فدراســیون فوتبال و باشگاه های ایرانی 

گفتگو کرد.
این نشست پس از آن برگزار شد که ای 
اف ســی جریمه کمیته مجوز حرفه ای 
ایران را به تعلیــق دو ماهه کاهش داد 
تا به این ترتیب باشگاه های ایرانی و به 
خصوص پرسپولیس و استقلال، شانس 
بازگشت به لیگ قهرمانان آسیا را داشته 

باشند.
رییس کمیته صدور مجوز ای اف ســی 
در این جلســه به مهدی تاج اعلام کرد 
که »در گذشته برخی پاسخ های مدنظر 
کنفدراسیون« از سوی ایران به درستی 
ارسال نمی شــد و همچنین تاکید کرد 

که ایران باید »ریســک صدور مجوز را 
به حداقل« برساند.

در همین حال مهدی تاج وعده داد که 
از هفته آینده و روز سه شنبه، فدراسیون 
فوتبــال ایران و باشــگاه های لیگ برتر 
»آماده حسابرسی از سوی کنفدراسیون 
و رکن مجوز حرفه ای« هســتند و این 

ارتباط ادامه خواهد داشت.
آنطور که فدراســیون فوتبال خبر داده، 
در این نشســت تاج همچنین گزارشی 
درباره روند تسویه های مالی دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس مطرح کرده و از 
گام های مثبت این دو باشگاه در جهت 
حل این مشــکل خبر داد امــا به نظر 
می رســد ای اف سی همچنان در مورد 

مسئله مالکیت دو باشگاه پرسپولیس و 
اســتقلال و خروج آنها از اختیار دولت 
و پایان مالکیت مشــترک قانع نشده و 
این شاید مهمترین چالش برای دریافت 

لایسنس حرفه ای باشد.
حتی فدراســیون فوتبال نیــز در این 
خصوص اشــاراتی را داشــته و در خبر 
مربوط به دیدار تاج و ماهاجان، نوشته: 
»وی علاوه بر این درباره مبحث مالکیت 
دو باشگاه و مباحث مرتبط با آن پرسش 
هایی را مطرح کرد که مقرر شد در زمان 

مربوطه پاسخ لازم داده شود.«
 AFC ماهاجان رییس مجوز حرفه ای
با طرح یک هشــدار مهــم اعلام کرد: 
در صورت عدم رفع مشــکل دو باشگاه 

پرســپولیس و استقلال در سال جاری، 
موضوع از حیطه رکن صدور مجوز حرفه 
ای کنفدراسیون فوتبال آسیا خارج شده 
و در اختیار کمیته انضباطی و اخلاق ای 

اف سی قرار می گیرد.
باتوجــه بــه اتفاقات فصول گذشــته، 
سندســازی پرســپولیس و اســتقلال 
برای نشــان دادن عدم ارتباط مالکیتی 
و مدیریتی ایــن دو باشــگاه با وزارت 
ورزش، برای ای اف ســی مسجل شده 
و این مســئله برخلاف چیزی است که 
به کنفدراســیون فوتبال آسیا برخورد 
می کننــد و به دلیل آنچه ای اف ســی 
»وارونه نمایی حقیقت« می داند، ممکن 
است برخوردی سفت و سخت در انتظار 

پرسپولیس و استقلال باشد.
هشــدار پایانی ماها جــان نکته مهمی 
است که می تواند تبعات مهمی را برای 
پرســپولیس و استقلال داشته باشد. به 
این ترتیب که اگر در چند ماه آینده این 
دو باشــگاه نتوانند لایسنس حرفه ای را 
دریافت کنند، فصل آینده سر و کارشان 
بــا کمیته انضباطی خواهد بود که هیچ 
بعید نیســت منجــر به ابطــال پروانه 
حرفه ای دو باشــگاه شــود و آنها را در 
مسیر ســقوط به لیگ دسته سوم قرار 

دهد.

هشدار »سان« به ساوت گیت درباره سلاح مخفی ایران!
یک رسانه انگلیسی درباره احتمال اضافه شدن 
یک گزینه غیرمنتظره به فهرست برنامه های 
تاکتیکی سرمربی ایران در جام جهانی هشدار 
داد.به گزارش تسنیم، نشریه سان در گزارشی 
درباره تیم ملی ایران به عنوان اولین حریف 
تیم ملی انگلیس در جام جهانی نوشــت که 
این تیم ممکن است از ستاره ای استفاده کند 

که قابلیت ایجاد موقعیت های گلزنی خطرناک 
را با اســتفاده از پرتاب های اوت باورنکردنی 
دارد.سان با اشاره به نام نادر محمدی مدافع 
سابق تیم پیکان که تا به حال هرگز به اردوی 
تیم ملی ایران دعوت نشــده است، درباره او 
می نویسد: انگلیس در جام جهانی با خطری 
بسیار بزرگ مواجه است، چرا که ایران ممکن 

اســت از یک سلاح مخفی کشنده رونمایی 
کند. نادر محمدی این ســلاح مخفی است؛ 
یک بازیکن با اســتعدادی بی نظیر در پرتاب 
اوت. پرتاب اوت محمدی از میانه میدان برای 
ایجاد موقعیت گلزنی برای تیم پیکان مقابل 
پرســپولیس در ماه فوریه سال ۲۰۲۱ سرو 

صدای زیادی به راه انداخت.

از جام جهانی حذف شان کنید؛
ادعای عجیب تگلراف علیه ایران

نشریه تلگراف چاپ لندن با 
انتظار گزارشی خواهان اخراج 
تیم ملــی فوتبال ایــران از 
رقابت های جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر شده است.ادعای عجیب 

تگلراف علیه ایران
 در فاصله کمتر از ۵/۱ ماه تا 
شروع رقابت های جام جهانی 

قطر و در شــرایطی که ملی  پوشان ایران خود را آماده حضور در این 
رقابت ها می کنند امروز روزنامه تلگراف با انتشــار مقاله ای با اشاره 
به اســتفاده روسیه از پهبادهای ایرانی در جنگ با اوکراین خواستار 
تحریم ایران از سوی مقامات برگزار کننده جام جهانی و فدراسیون 

بین المللی فوتبال شد.
تلگراف در این مقاله در گفت و گویی با کریس برایانت وزیر ســابق 
امور خارجه انگلیس از قول او چنین نوشــته اســت: هر کشوری از 
ولادیمیر پوتین حمایت نظامی ارائه کرده باید از ورزش جهان اخراج 
بشود.این در حالیست که ناصر کنعانی سخنگوی وزارت خارجه ایران 
با رد این ادعا توضیح داده اخباری که درباره حمایت ایران از روسیه 
و تهیه پهباد برای حمله به اوکراین منتشر شده انگیزه سیاسی دارند 

و از طریق منابع عربی منتشر شده اند.
تیم ملی ایران به عنوان اولین تیم آســیا به رقابت های جام جهانی 
۲۰۲۲ صعود کرده و در حال حاضر زیر نظر کارلوس کی روش خود را 
آماده حضور در این مسابقات می کند. در هفته های گذشته فشارهای 
سیاســی و اظهارنظرهایی مبنی بر حذف ایران از این تورنمنت به 
گوش رسیده اما فیفا واکنشی نسبت به این ادعا نداشته است. حالا 
تلگراف امروز در مقاله ای که در وبسایت خود منتشر کرده خواستار 

ورود فدراسیون جهانی فوتبال به این موضوع شده است.

فوتبال

۵11/۵اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک خلیل آباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانون و مـاده ۱۳ آئین نامه قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابر رای 
اول  هیـات  مـورخ ۱۴۰۱/۰۶/۱۰  شـماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۳۵۱۰۰۰۰۷۹ 
موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک  خلیـل 
آبـاد تصرفـات مالکانـه بلامعارض متقاضـی موقوفه علی اقبـال به تصدی 
اداره اوقـاف و امـور خیریـه شهرسـتان خلیـل آبـاد بـه شـماره شناسـه 
۱۴۰۰۱۴۴۹۵۸۳ در ششـدانگ یـک قطعـه زمین مزروعی به مسـاحت 
۹۰۶۸/۸۳ متـر مربـع قسـمتی از پـلاک  ۲۱ اصلـی واقـع در بخـش دو 
خلیـل  آبـاد بـه  آدرس: خلیـل آباد  روسـتای نصـر آباد حاشـیه جاده 
خلیـل آبـاد به بردسـکن خریداری  از مالک رسـمی آقای علـی اقبال به 
تصـدی وقـف محـرز گردیـده اسـت. لذا بـه منظـور اطلاع عمـوم مراتب 
در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهـی می شـود در صورتی که اشـخاص 
نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضی داشـته باشـند می 
تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو ماه اعتـراض خود را به 
ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مدت یـک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیـم نمایند. 
بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض 
طبـق مقـررات سـند مالکیت صـادر خواهد شـد.تاریخ انتشـار نوبت اول: 

۱۴۰۱/۷/۱۱. تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: ۱۴۰۱/۷/۲۷
علی خدادادی - رئیس ثبت اسناد و املاک خلیل آباد

۵11/6اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک خلیل آباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانون و مـاده ۱۳ آئین نامه قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابر رای 
اول  هیـات  مـورخ ۱۴۰۱/۰۶/۱۰  شـماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۳۵۱۰۰۰۰۷۵ 
موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک خلیـل 
آبـاد تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضـی موقوفـه علـی اقبـال بـه 
تصـدی اداره اوقـاف و امـور خیریـه شهرسـتان خلیـل آبـاد  بـا شـماره 

شناسـه ۱۴۰۰۱۴۴۹۵۸۳ در ششـدانگ یـک قطعـه زمیـن مزروعـی به 
مسـاحت۳۵۳۷/۴۳ متـر مربـع قسـمتی از پـلاک  ۲۱ اصلـی واقـع در 
بخـش دو خلیـل آبـاد بـه  آدرس: خلیـل آبـاد  -  روسـتای نصـر آبـاد 
- اراضـی سـرمزده  خریـداری  از مالـک رسـمی آقـای علـی اقبـال بـه 
تصـدی وقـف محـرز گردیـده اسـت. لذا بـه منظـور اطلاع عمـوم مراتب 
در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهـی می شـود در صورتی که اشـخاص 
نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضی داشـته باشـند می 
تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی به مـدت دو مـاه اعتـراض خود را 
بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیـم نمایند. 
بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض 
طبـق مقـررات سـند مالکیت صـادر خواهد شـد.تاریخ انتشـار نوبت اول: 

۱۴۰۱/۷/۱۱. تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: ۱۴۰۱/۷/۲۷
علی خدادادی - رئیس ثبت اسناد و املاک خلیل آباد

۵11/7اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک خلیل آباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامـه قانـون تعییـن 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی. 
برابـر رای شـماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۳۵۱۰۰۰۰۷۷ مـورخ ۱۴۰۱/۰۶/۱۰ 
هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی حـوزه ثبت 
ملـک  خلیـل آبـاد تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضـی موقوفه علی 
اقبـال بـه تصـدی اداره اوقـاف و امـور خیریـه شهرسـتان خلیـل آباد 
بـا شـماره شناسـه ۱۴۰۰۱۴۴۹۵۸۳ در ششـدانگ یـک قطعـه زمین 
مزروعـی بـه مسـاحت۳۰۷۶/۸۴ متر مربع قسـمتی از پلاک ۲۱ اصلی 
واقـع در بخـش دو خلیـل  آباد بـه  آدرس: خلیل آباد - روسـتای نصر 
آبـاد  - اراضـی سـرمزده خریـداری  از مالک رسـمی آقـای علی اقبال 
بـه تصـدی وقـف  محـرز گردیـده اسـت. لـذا به منظـور اطـلاع عموم 
مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهی می شـود در صورتی که 
اشـخاص نسـبت به صـدور سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضی داشـته 
باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو مـاه 
اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف 
مـدت یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خـود را بـه 
مراجـع قضایـی تقدیـم نمایند. بدیهی اسـت در صـورت انقضای مدت 

مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالکیـت صادر 
خواهد شـد.تاریخ انتشـار نوبت اول: ۱۴۰۱/۷/۱۱. تاریخ انتشـار نوبت 

۱۴۰۱/۷/۲۷ دوم: 
علی خدادادی - رئیس ثبت اسناد و املاک خلیل آباد

۵11/۴اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 
ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامـه قانـون تعییـن 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی 
. نظـر بـه دسـتور مـواد ۱ و ۳ قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مصـوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ و برابر 
رای شـماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۶۰۰۶۰۰۲۹۰۷ هیـات اول موضـوع مـاده یـک 
قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حوزه ثبـت ملک تربـت حیدریه 
تصرفـات  مالکانـه و بلامعـارض متقاضـی آقـای  عطـا مقدسـی فرزنـد 
هـادی بـه شـماره شناسـنامه ۱۰۱۰ صـادره از تربت حیدریه نسـبت به 
ششـدانگ یک باب سـاختمان به مسـاحت ۹۲/۸۰ متر مربع ) نود و دو 
و هشـتاد صدم مترمربع( قسـمتی از پلاکـ  ۴۳۴ فرعی از اراضی دیزقند 
پـلاک ۲۳۱  اصلـی دهسـتان اربعه واقع در خراسـان رضـوی بخش یک 
حـوزه ثبـت ملـک تربت حیدریه خریـداری از مع الواسـطه از ورثه مالک 
رسـمی ربابـه دانـش  محـرز گردیده اسـت. لذا بـه موجب مـاده ۳ قانون 
تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
و مـاده ۱۳ قانـون آئیـن نامـه مربوطـه این آگهـی در دو نوبـت به فاصله 
۱۵ روز از طریـق روزنامـه محلـی و کثیرالانتشـار در  شـهرها منتشـر تا 
در صورتیکه اشـخاص ذینفع به آرای اعلام شـده اعتراض داشـته باشـند 
بایـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه این 
اداره ثبـت محـل وقوع ملک تسـلیم و رسـید اخذ نماینـد.  معترض باید  
ظـرف یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض مبـادرت به تقدیم دادخواسـت 
بـه دادگاه عمومـی محل نماید و گواهی دادخواسـت بـه اداره ثبت محل 
تحویـل دهـد کـه در ایـن صـورت اقدامـات ثبت موکـول بـه ارائه حکم 
قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی کـه اعتـراض در مهلـت قانونی واصل 
نگـردد یـا معتـرض، گواهـی تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محل 
را ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیت مـی نماید و 
صـدور سـند مالکیـت مانـع از مراجعه متضـرر بـه دادگاه نیسـت. تاریخ 

انتشـار نوبـت اول: ۱۴۰۱/۷/۱۱. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: ۱۴۰۱/۷/۲۷
سید امین موسوی ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

 او بــا یک حرکت آکروباتیک توپ را از فاصله ای ۵۰ متری 
روی محوطه جریمه حریف فرستاد تا تیمش را در موقعیت 

گلزنی قرار دهد. 
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کردند کشف  را  درد  محافظتی  خصوصیات  محققان 
 درد ممکن اســت چیــزی بیش از صرفــا یک زنگ 
خطر باشــد. تحقیقات جدید در موش ها روشن کرده 
که چگونه سلول های عصبی درد از بدن درباره آسیب 

محافظت می کنند.
بــه گزارش گروه علــم و آموزش ایرنا از »ســای تک 
دیلی«، درد یکی از موثرترین مکانیسم های تکامل برای 
ردگیری آســیب ها و آگاه کردن ما از وجود اشکالی در 
کار بدن است. درد به عنوان یک سیستم هشدار عمل 
می کند و به ما می گوید که توقف کنیم و به بدن توجه 
کنیم. اما اگر درد چیزی بیش از یک علامت هشــدار 
باشــد چطور؟ اگر درد به خودی خود نوعی محافظت 

باشد چه؟
یک مطالعه تحقیقی جدید با هدایت محققان دانشکده 
پزشکی هاروارد حاکی است که در موش ها ممکن است 
اینطور باشد. این تحقیقات شگفت آور نشان داده است 
که سلول های عصبی درد در شکم موش ها، حضور بلغم 
)mucus( محافظتی را تنظیم می کنند و سلول های 
روده ای را به آزاد کردن بلغم های بیشتر در زمان وجود 

تورم  و التهاب تحریک می کنند.
ایــن کار گام های یک آبشــار ســیگنال دهی پیچیده 
را توصیف می کند و نشــان می دهــد که عصب های 
)نورون هــای( درد در تعامل مســتقیم با ســلول های 
 )goblet cells( شکمی موسوم به سلول های ساغری
دربردارنــده بلغم قرار دارند. ســلول های ســاغری یا 
کاســه ای به علت شکل شــبیه به فنجان خود اینطور 

نامگذاری شده اند.
»ایســاک چیو« اســتادیار ایمونوبیولوژی در موسسه 
»بلاواتنیک« در دانشکده پزشکی هاروارد )HMS( و 

از محققان اصلی دســت اندرکار این تحقیق می گوید: 
مشخص شده است که درد در کنار کار کلاسیک خود 
یعنی ردگیری آســیب های بالقوه و ارسال سیگنال به 
مغز، به شــیوه های مســتقیم تری نیز از ما محافظت 

می کند.
تحقیقات جدید نشــان داد که این سلول های ساغری 
روده ای زمانی که با تعامل مستقیم با عصب های حس 
کننده درد تحریک شوند، خلط یا بلغم های محافظتی 

آزاد می کنند.
آزمایش های بیشــتر نشــان داد که نوعــی دریافت 

کننده در سلول های ســاغری با نام RAMP با یک 
ماده شــیمیایی با نام CGRP مرتبط می شوند و این 
امر تضمین می کند که این ســلول هــا می توانند به 
ســلول های عصبی درد پاســخ دهند. علاوه بر حضور 
برخی میکروب های خاص، فاکتورهای تغذیه ای نیز در 

فعال کردن دریافت کنندگان درد نقش دارند.
محققان می گویند بــا توجه به اینکه داروهای ضددرد 
اغلــب برای درمان بیماران مبتلا به ورم مخاط روده یا 
کولیت )colitis( استفاده می شود، پیامدهای احتمالا 

مهم بلاک )مسدود( کردن درد حائز اهمیت است.

سلامت

دانشمندانی که روی عملکرد یک داروی مورد استفاده برای 
درمان رماتیسم مفصلی مطالعه می کنند، دریافته اند که این 
دارو دارای عملکردهای شــگفت انگیزی است و ممکن است 

برای مقابله با دیابت هم مفید باشد.
به گزارش خبرنگار گروه علم و پیشرفت خبرگزاری فارس به 
نقل از نیواطلس، در جریان یک تحقیق که بر روی مدل های 
موش انجام شد، مشخص گردید یک ترکیب دارویی خاص 
دارای پتانسیل دوگانه برای مقابله با التهاب مفاصل است و در 
عین حال با تقویت متابولیسم بدن می تواند به تنظیم اشتها و 

نیز تنظیم روند جذب چربی سالم در افراد چاق کمک کند.
این مطالعه که توسط محققان کالج پزشکی بیلور انجام شده، 
مبتنی بر بررسی نقش التهاب مفاصل 
در ایجاد مقاومت در برابر انســولین 
است. مقاومت در برابر انسولین منجر 
به ناتوانی ســلول ها در واکنش به 
برخی هورمون ها و جذب گلوکز از 
خون می شود و ارتباط بین این پدیده و التهاب در بافت چربی 
سفید مشخص شده است.برای درک بهتر این ارتباط، محققان 
پایگاه داده ای از داروهای موجود را در جســتجوی دارویی 
که ممکن است بر التهاب و دیابت تأثیر مثبت بگذارد، غربال 
کردند.دکتر آرون آر. کاکس، در این مورد گفت: »ما به صورت 
محاسباتی یک مجموعه داده مولکولی کوچک را غربال کردیم 
و داروی اورانوفین را شناســایی کردیم. این دارو برای درمان 
التهاب رماتیسم مفصلی استفاده شده است.« اورانوفین دارای 
خواص ضد التهابی است ولی برای درمان چاقی و دیابت هم 
مفید است. با این حال، اطلاعاتی در مورد چگونگی تأثیر آن 

بر متابولیسم در دسترس نبود.

  درمان دیابت و چاقی با داروی بیماری رماتیسم مفصلی


